
قدرت خرید مردم در سال آینده ۳۰ درصد کمتر خواهد شد
پیش بینی هولناک از قدرت خرید ایرانی ها در ۱۴۰۲

مسائل  کارشناس  شناس  حق  هادی 
اقتصادی در نقد لایحه بودجه ۱۴۰۲ به 
رویداد۲۴ می گوید: اولا باید این نکته را 
بگویم ۷ میلیون تومانی که برای حداقل 
حقوق کارکنان دولت درنظر گرفته شده، 
هیچ ارتباطی با خط فقر و تامین حداقل 
نیاز های مردم ندارد. طبق قوانین قانون 
خدمات مدیریت کشور، دولت ها مکلف 

هستند متناسب با نرخ تورم، افزایش حقوق کارکنان را انجام دهند.
او می گوید: دولت رسما اعلام کرده تورم بیش از ۴۰ درصد است، 
ولی افزایش حقوق ها ۲۰ درصد است. این یعنی دولت می داند سال 
آینده نه تنها قدرت خرید مردم را جبران نکرده، بلکه عامدانه حداقل 
۲۰ درصد حقوق کارکنان را تضعیف کرده است، لذا بحث افزایش 
حقوق به ۷ میلیون تومان تناسبی با تورم موجود و قوانین موجود و 

خط فقر ندارد.
اکنون بخش اصلی  اقتصادی توضیح می دهد:  کارشناس مسائل 
هزینه ها یعنی دو سوم هزینه ها مربوط به مواد غذایی یا خوراکی ها یا 
اجاره مسکن است. هم افزایش قیمت مواد خوراکی و هم اجاره مسکن 
بسیار بیشتر از تورم است؛ یعنی اگر میانگین تورم ۴۰ درصد باشد، 
میانگین خورد و خوراک و مسکن، قطعا بیش از ۵۰ درصد است. این 
موضوع آنجا اهمیت می یابد که بدانیم تورم خورد و خوراک در ۶ ماه 
ابتدایی سال به ۸۰ درصد رسید، بنابراین برای دهک های کم درآمدی 
که هزینه های اصلی شان صرف مسکن و خوراک می شود، افزایش ۲۰ 

درصد حقوق معنایی ندارد و کمک حال آنها نخواهد بود.
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رابطه میان انسان و حیوان به قبل از شکل گیری 
جامعه مدرن بر می گردد. پیوند انسان و حیوان نه به 
یک پیوند برای روزگار کنونی بلکه یک پیوند نهادی در 
تکامل معنوی و مادی انســان بر میگرددکه در تامین 
خوراک و امنیت همراه همیشگی بشر بوده و هستند به 
گونهای که در برهه های مختلف در کنار انسان حضور 
داشته اند و باعث شده اســت که در ما حس حیوان 

دوستی رشد کرده و تقویت گردد.
از این رو حل مشــکلات حیوانات اگر در مواردی 
اهمیت بر مشکلات انسانی نداشته باشد کم اهمیت 
تر نیست و بیشتر این مشکلات به دلیل تصمیمات و 

فعالیتهای انسان ایجاد شده و تشدید شده است.
تیم اسمارت بج با تحقیقات و مطالعه به شناسایی 
مشکلات حیوانات به خصوص حیوانات خانگی پرداخته 
و با تفکیک مشــکلات و دسته بندی ان ها بر اساس 
ریشــه ی مشــکلات که تعدادی از ان ها را در زیر با 
یکدیگر مرور میکنیم توانسته راهکاری خلاقانه و دارای 
نواوری با استفاده از تکنولوژی و فناوری به جامعه ارایه 
نماید. شــما با کمی وقت گذراندن در محیط شهری 
می توانید حیوانات مختلفی اعم از گربه ها و سگها را 
مشاهده کنید. که روز به روز تعداد ان ها رو به افزایش 
است و این افزایش جمعیت ان ها باعث شده است که 
مشکلات مختلفی در سطوح جامعه پدید اید که ضربه 
های معنوی و مادی شدیدی را به جامعه وارد کند. به 
گفته ی کارشناسان و دامپزشکان تنها ده درصد از این 

حیوانات نژادهای بومی بوده و اکثر این حیوانات از گونه 
های نژاد دار می باشند که بدون هیچگونه محدودیتی 
با یکدیگر در هم امیخته شده اند که این موضوع خود 
نیز سبب می شود که خود حیوان دچار مشکلاتی مادر 
زادی و بیماریهای مورثی شود. این گونه ها به صورتی 
در محیط حضور دارند که در نوشته های بعدی به ان 

ها می پردازیم.
یکی از مشکلات دیگر اختلاف نظر و سلیقه مابین 
شهرداریها و جامعه در بحث برخوردها با حیوانات می 
باشد. شهرداری ها به عنوان متولیان امر مدیریت شهرها 
باید در مورد حیوانات تصمیم گیری کنند که نقدهای 
مختلفی به راه حل های انها وارد است. راه حل ها در هر 
موردی زمانی تاثیر گذار خواهد بود که بتواند به ریشه 
ی مشکل بپردازد و در کنار راه حل های کوتاه مدت و 
در دوره زمانی بلند مدت تری به رفع مشکل می انجامد. 
راه حل ها باید در راستای تکنولوژی و شرایط روز باشد.

در تمام راه حل های ارائه شده طی این سالها موضوع 
فرهنگ ســازی در کنار استفاده از علم و تکنولوژی نا 

دیده گرفته شده است.
ورود ناگهانی کشور به مدرنیته و عدم فرهنگ سازی 
و زیر ســاخت در بحث حیوانات مخصوصا حیوانات 
خانگی سبب شده اســت که افرادی که در نظر دارند 
حیوانی را به سرپرستی بگیرند نگاهی به نیازهای طرف 
مقابل یعنی حیوان نداشته و تنها به مواردی که از دید 
دامپزشکان دارای اهمیت بســیار پایینی در انتخاب 
حیوان هســت، توجه نشان دهند. حیوانات نیز مانند 
انسانها دارای ابعاد مختلف و نیازهای متفاوتی هستند 
که زمانی که فردی می خواهد ان ها را به سرپرســتی 
بگیرد باید به ان ها و تناســب داشتن ان ها به شرایط 
زندگی خود توجه کند اما به دلیل نبود زیرســاخت و 
فرهنگ سازی به گفته ی دامپزشکان افراد به صورتی 
یک طرفه فقط به خواسته ی خود که غالبا در زیبایی 
و قدرت حیوان خلاصه میشود به سراغ حیوانات رفته و 

اصلا به نیاز حیوان توجه نمی کنند.
اموزش و راهنما در حوزه ی حیوانات به طور عجیبی 

پایین است و اصلا در سیاست های کشور توجهی به 
آن نمی شود.در طی این ســالها مشاهده شده که از 
ظرفیت های دامپزشکان و انجمن های مردم نهاد در 
بحث فرهنگ ســازی و کنترل و ساماندهی حیوانات 
خانگی و بدون صاحب اســتفاده نشده است و تنها به 
راه حل های کوتاه مدت اکتفا شده است که با این حال 
همچنان بیش از ۵ هزار سگ بدون صاحب در تهران 
وجود دارد. به همین دلیل است که اموزشها به سطوح 
مختلف جامعه نرسیده و افراد اطلاع کافی در رابطه با 
مهمترین شرکای زیستی خود بر روی کره زمین ندارند. 
این عدم آموزش مناسب و راهنمای کافی نه تنها باعث 
میشود که افراد علاقه مند به حیوانات به بیراهه رفته 
بلکه باعث می شــود افرادی که اطلاعات حداقلی در 
رابطه با حیوانات ندارند نیز از ارتباط با حیوانات دوری 
کرده و رفته رفته جای علاقه ی ذاتی خود به حیوانات 
را به انزجار دهند و ما شــاهد رفتار ها و صحنه های 

حیوان آزاری می شویم.
فردی که می خواهد یک حیوان را به سرپرســتی 
بگیرد باید به اینکه چه حیوانی مناسب شرایط زندگی 
من هست توجهی ویژه ای داشته باشد و نسبت به ان 
تصمیم گیری کند. افــرادی که به این موضوع توجه 
نمی کنند، حیوان در گذر زمان به دلیل مناسب نبودن 
شرایط نسبت به نیازهای که دارد، تغییراتی در رفتار و 
ســلامت حیوان اعم از بیماری های روحی و جسمی 
به وجود می اید که این تغییرات باعث میشــود فرد 
سرپرســت اســیب های زیادی اعم از معنوی و مالی 
ببیندکه گاها این هزینه ها غیرقابل جبران هســت و 
دیدگاه فرد نسبت به حیوانات کاملا تغییر میکند. افراد 
عموما دست به رها سازی حیوان یا انتقال سرپرستی 
میزنند که هیچکدام نمیتواند راه حل مناسبی باشد. 
رهاسازی عامل اصلی مشکلات ذکر شده در حیطهی 
کلان است همچنین تغییر سرپرست به این دلیل که 
در اکثر مواقع فرد طرف دوم نیز در بیشتر شرایط زندگی 
با سرپرست اول در یک زمره هستند راه حل پایداری 

نمی تواند شمرده شود.

جهــان در حــال تجربه کــردن مجموعــه ای از 
بحران هاست و ایران نیز به عنوان جزئی از جامعه جهانی 
دچار چالش های متنوع اقتصادی، بین المللی، اجتماعی، 
سیاسی، محیط زیستی و... است که به طرق مختلف بر 
روی هم تاثیر می گذارند. تخریب محیط زیســت در 
کشــور، در طول چند دهه اخیر افزایش بی سابقه ای 
یافته و در بســیاری از موارد از دیگر کشــورها پیشی 
گرفته است. اگر گازهای گلخانه ای، تخریب لایه ازن، 
گرم شدن زمین، تغییر سطح دریاها و .... که بحران های 
جهانی محســوب می شوند را نیز به معضلات داخلی 
محیط زیست اضافه کنیم، عمق فاجعه در کشور ما به 
مراتب بیشتر می شود. با این حال نباید عوامل طبیعی را 
علت این شرایط بدانیم. طبیعت شعورمندتر از آن است 
که خود را نابود کند! این عوامل انسانی است که موجب 
چنین بحران فاجعه باری شده است. مهمترین عامل 
انسانی که زمینه ساز چنین شرایطی شده است، تغییر 
در رویکرد انســان می باشد. در گذشته، انسان خود را 
جزئی از طبیعت می پنداشت و نظام فکری حاکم بر آن 
دوران، حفاظت از محیط زیست را شرط بقا می دانست. 
در نظام های اجتماعی و سیاســی گذشته، دخالت در 
طبیعت امری مردود شــمرده می شد و برای مثال در 
حــوزه ی آب، هر اقدامی که بر خلاف تحمل طبیعت 
انجام می شــد، خطرناک تلقی شده و یکی از وظایف 
حکومت ها حفظ امنیت آب بوده است. به نظر می رسد 
امروزه نظام دانــش، ارزش و اخلاقیاتی که در جامعه 
فعلی ما حکم فرماست، سازگار با الگوهای پایدار حافظ 
طبیعت نیست و تخریب ها نتیجه این است که طبیعت 
دیگر جایگاه والای قبلی را از دست داده است. از این رو 
با تقویت ارزش های اصیل در جامعه، میزان حفاظت از 
محیط زیست افزایش می یابد. بسیار گفته می شود که 
علت تخریب محیط زیست و غارت ثروت های خدادادی 
این مرزوبوم، ضعف فرهنگی اســت، در حالی که در 
فرهنگ ایرانی نوعی ســازگاری میان طبیعت و اقلیم 
با ســبک زندگی مردم وجود داشته است. عامل دوم، 
عامل اقتصادی و یا کالایی شدن محیط زیست است. 
کالایی شدن یا Commodification علت اصلی 

بسیاری از مشکلات فعلی چه در سطح جهانی و چه 
در سطح ملی اســت. حاکم شدن این منطق، کلیت 
جامعه را به بازار تبدیل می کند. به بیان بهتر این تفکر 
معتقد اســت می توان طبیعت را نیز خرید و مصرف 
کرد! تغییر کاربری مــزارع، باغ ها و حتی جنگل ها و 
شالیزارها، و تبدیل آن ها به ویلا و مناطق مسکونی، یکی 
از مصادیق مهم کالایی شدن طبیعت است. چرای بی 
رویه، شــکار، احداث راه و بهره برداری از معادن بدون 
ملاحظات محیط زیســتی، از دیگر مصادیق کالایی 
شدن طبیعت محسوب می شود. به باور بوم محوری، 
مسایل محیط زیستی زمانی حل می شوند که تحولات 
بنیادی در ایدئولوژی سرمایه داری صورت می گیرد. در 
این راســتا آرن ناییس معتقد است در جهان هستی، 
همه موجودات زنده، جهت زندگی، رشد و شکوفایی، 
باید از حقوق و ارزش های برابر برخوردار گردند و هیچ 
فردی نجات نمی یابد مگر آن که همه ما نجات یابیم. 
از این رو لازم است بعضی از ساحت های جامعه، مِن 
جمله محیط زیست، از گزند پول و سود دور نگه داشته 
شوند، در غیر این صورت کل جامعه متضرر می شود. 
عامل مهم بعدی دولت محوری محیط زیست در کشور 
است. وضعیت امروز محیط زیست ما به خوبی موید این 
نکته است که نهاد دولت کفایت لازم را برای حفاظت از 
محیط زیست و مواجه شدن با بحران های محیط زیستی 
نداشــته و شوربختانه حتی مخرب محیط زیست نیز 
بوده است. دولت ها تنها زمانی که منافع کوتاه مدتی 
را از محیط زیســت کســب کرده اند، از آن حفاظت 
مقطعی نموده و در دهه های اخیر عمدتا هیچ یک از 
دولت ها برای منافع بلند مدت محیط زیست اقدام قابل 
توجهی نکرده اند. معضلات محیط زیست کشور نتیجه 
چندین دهه سیاست گذاری اشتباه در این حوزه بوده 
و این نارســایی ها، هزینه های زیــادی ایجاد کرده که 
امروز مردم باید آن  ها را بپردازند! این ساختار باید مورد 
بازبینی قرار بگیرد و مسیر برای ورود مراکز غیردولتی 
و نهادهای مدنی تســهیل شــود. تنها در این صورت 
اســت که جلوی رفتارهای سلیقه ای گرفته می شود 
و اشــتباهات دولت ها در صورت لزوم پیشگیری، و در 

صورت نیاز اصلاح می شود. اکنون سوال اینجاست که 
آیا در زمان بحران های اجتماعی، پرداختن به معضلات 
محیط زیستی اهمیت دارد یا خیر؟ مشارکت داوطلبانه 
در فعالیتهای محیط زیستی نوعی از رشد یافتگی است 
و شهروندی که نسبت به مسئله محیط زیست کشورش 
دغدغه مند اســت، علاقمند به مداخله در سرنوشت 
خود و کشــورش است و هیچگاه نمی تواند نسبت به 
بحران های اجتماعی بی تفاوت باشــد. بنابراین یک 
فعال محیط زیست هیچگاه نمی تواند شخص منفعلی 
باشد. باید توجه داشت که پرداختن به محیط زیست 
همــواره یک ضرورت اســت و در زمــان بحران های 
اجتماعی، آسیبهای محیط زیستی بیشتر می شود. چرا 
که توجه نهادهای مسئول متمرکز بر ثبات اجتماعی 
کشور است. ســودجویان و فرصت طلبان نیز فرصت 
بیشتری برای تجاوز و غارت محیط زیست پیدا میکنند! 
بسیاری از مردم کنشهای محیط زیستی را در این زمان 
بی فایده می دانند و معتقدند حفظ جان بسیار مهمتر از 
محیط زیست )مامن( است، اما باید دقت کرد که اگر 
بحران های اجتماعی را مانند زلزله در نظر بگیریم پس 
از پایان بحرانها، برای ادامه زندگی نیاز به محیط زیست 
و مامن داریم، در غیر اینصورت حیات مطلوب ما ممکن 
نیست. زمانی احمد شاملو خطاب به سهراب سپهری 
گفته بود: وقتی در ویتنام انسانها جان خود را از دست 
میدهند، چگونه میتوانیم نگران یک کبوتر باشیم؟ و 
سهراب در پاســخ گفت: انسانی که نگران یک کبوتر 
نباشد، می تواند تبدیل به انسانی شود که آدم هم بکشد!
محبوبه قلی پور
 کارشناس ارشد محیط زیست

راهکاری خلاقانه و دارای نواوری با استفاده از تکنولوژی و فناوری:
اسمارت بج، یک راه حل در قالب استارتاپ

نقش تشکل های مردمی در حفظ محیط  زیست تا کجاست؟
ضرورت کنشگری در زمان بحران های اجتماعی



2  سیاسی

مهدی عسگری، نماینده مردم کرج، فردیس 
و اشتهارد در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به بارش برف در روزهای گذشــته و احتمال 
بارندگی در روزهای آتی بخش آسارا، گفت: در 
این راستا بازدیدی از روستاهای جاده کرج به 
چالوس صورت گرفت و نحوه پاکسازی جاده ها 

و برف روبی بررسی شد.
وی به مطالبات مردم روستاهای جاده کرج-

چالوس در خصوص کمبود سوخت اشاره کرد 
و افزود: مقرر شد برای هرخانواده سهمیه ویژه 
هزار لیتری نفت تخصیص یابد که این سهمیه تا 

پایان فروردین ماه قابل استفاده است.

استاندار البرز گفت: شهرداری های استان اتمام 
پروژه هــای نیمه تمــام را در اولویت قرار دهند و 
بودجه سال آتی خود را بر مبنای عملیات عمرانی 
و شاخص تحولی تنظیم کنند.  مجتبی عبداللهی 
افزود: با توجه به سازه های بلندمرتبه در کلانشهر 
کرج نردبان بلندمرتبه در اولویت باشد و جان و مال 
شــهروندان حفظ شود. استاندار البرز تاکید کرد: 
شــهرداران یک ماه فرصت دارند تا مرکز خرید و 
فروش خودروهای دست دوم را راه اندازی و پس 
از آن تجهیزات مورد نیاز از جمله رفاهیات، مرکز 

تعویض پلاک، کارشناسی بدنه و موتور خودرو را 
راه اندازی کنند. وی یادآورشد: با اهتمام شهرداران 
لازم است مرکز خرید، فروش و نمایشگاه ثابت گل 
و گیاه تا یک ماه آینده جانمایی شود و در مرحله 
بعد تولیــد گل و گیاه نیز در همان مکان صورت 
پذیرد. وی بر موارد مهمی همچون ســاماندهی 
ورودی کرج مثل رودخانه، احداث پارک،برگزاری 
نشســت های تخصصی در حوزه شهرداری ها، 
بازنگری طرح تفصیلی و طرح جامع در شهرهای 
اســتان البرز تاکید کرد. استاندار البرز با تاکید بر 
ضرورت توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی گفت: 
بر این اســاس شــهرداری ها در خرید اتوبوس، 
تاکسی و ون با اســتفاده از ظرفیت قانونی اقدام 
کنند. وی تاکید کرد: همچنین نوسازی خودروهای 
تاکسی فرسوده نیز در دستور کار شهرداران قرار 
گیرد. اســتاندار البرز تاکید کرد: در اولین فرصت 
ستاد خاک  و نخاله استان البرز بر اجرای مصوبه 
اقدام کند تا شاهد تخلفات متعدد در جهت عدم 

استحصال خاک و نخاله نباشیم.

دکتــر افضلی معــاون هماهنگی امــور عمرانی 
اســتانداری البرز به همراه اردشیر آل عوض مشاور 
فرهنگی و اجتماعی استانداری البرز، دکترمحمدجواد 
کاظمینی مدیرکل امور اجتماعی استانداری البرز و 
رضا خالقی مدیرکل راه و شهرســازی البرز با حضور 
در اداره کل بهزیســتی البرز میهمــان مدیرکل و 
کارکنان بهزیستی استان بودند و طی جلسه ای به 
بررسی مســائل و چالش های مددجویان این اداره 
کل پرداختند. در این جلسهدکتر افضلی باتأکید بر 
توانمندســازی افراد دارای معلولیت و جامعه هدف 

بهزیســتی گفت : کمیته مسکن محرومین را ذیل 
شورای مسکن استان تشکیل  داده و فعال خواهیم 
نمود تا با جدیتّ هرچه تمام تر این مسئله را پیگیری 
کنیم. وی افزود: همچنین پس از احصاء لیست تعاونی 
مسکن کارکنان بهزیستی البرز یک زمین مناسب 
برای آنان در نظر خواهیم گرفت تا از این طریق بتوانیم 
به کارکنان خدوم بهزیستی نیز خدمت مناسبی ارائه 
نماییم. وی ضمن اشــاره به بازدید از پروژه کوهسار 
بهزیستی و راه اندازی خانه امن برای زنان آسیب دیده 
افزود: پروژه های نیمه کاره و رها شده بهزیستی در 
سطح استان باید احصاء گردد تا راه حل های تکمیل 
این پروژه ها را بررسی و برای آن چاره اندیشی نمائیم. 
وی تأکید کرد؛ بــرای ایجاد امکانات برای جمعیت 
سالمندان در بیست سال آینده باید برنامه ریزی نمائیم 
و افزود: مجتمع سالمندان ده درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته است و فقط فونداسیون اجرا شده است و بدلیل 
عدم تخصیص اعتبار از سازمان برنامه استان نیمه کاره 
مانده است و در حال حاضر برای اتمام این پروژه در 

حدود سی میلیارد تومان برآورد هزینه شده است.

نماینده مــردم کرج در مجلــس در توئیتی 
از توصیه برخی خواص در کشــور به شکیبایی 

استراتژیک انتقاد کرد.
مــردم  نماینــده  عباســی   علیرضــا    
کرج،فردیس،اشتهارد و آسارا و عضو کمیسیون 
کشــاورزی، آب، منابــع طبیعــی و محیــط 

زیســت مجلس در توئیتی نوشت: سرمایه های 
رژیم صهیونیستی داخل ایران که در زمان فتنه و 
اغتشاش و اهانت به ارزش های دینی و ملی ساکت 
و یا با فتنه گران و هتاکان همراه بودند به محض 
احساس اتمام فتنه و فرارسیدن زمان پاسخگویی 

توصیه به شکیبایی استراتژیک می کنند!

مهدی عسگری:
هزار لیتر سوخت برای خانوارهایی

 که از نعمت گاز محرومند

استاندار البرز:
اتمام پروژه های نیمه تمام در اولویت

قرار گیرد

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز:
مسکن محرومان و مددجویان و کارکنان 

بهزیستی البرز با جدیّت پیگیری می شود

 علیرضا عباسی:
ماموریت  سرمایه های رژیم صهیونیستی 

داخل ایران،تمامی ندارد

آیت الله حســینی همدانــی بابیان اینکه 
همه ســاله حضرت آقا مطالب نغز و دقیقی 
راجــع به زنان بیان می کنند و امســال هم 
فرمودند که قطعاً ملاحظــه کردید و جای 
طرح دوباره نیســت، گفت: آنچه از فرهنگ 
دینی و الهی ما فهمیده می شود این است که 
نقش های مختلف بانوان را باید خوب تبیین 
کرد. زن در خانواده، زن به عنوان همسر، زن 

به عنوان مــادر و امثال این ها و می بینیم که 
دریایی از معارف در اینجا هست که اگر به دنیا 
عرضه شود بساط خیلی از حرف ها برچیده 

خواهد شد.
وی بــا تأکید بر اینکه به نظر ما وقتی زنِ 
مسلمانِ تربیت شده توسط فرهنگ اسلامی، 
مدیریت خانواده را در دست می گیرد، جامعه 
را اصلاح و تربیت می کند، گفت: ازنظر اسلام 

زن باید حضور سیاسی و فعالیت اجتماعی، 
علمی و اقتصادی داشــته باشد اما تحقیر و 
خدشه دار شدن  شــخصیت زن در اجتماع 

ممنوع است.
رئیس شورای فرهنگ عمومی استان البرز 
در ادامه بابیان اینکه دشمنان ما کار می کنند 
کــه در جامعه این زن هیچ ارزش و اعتباری 
جز بهره دهی های مادی نداشته باشد، گفت: 

با حجاب که فرمان خداست و مهم ترین عامل 
حفظ بانــوان و یک نوع مصونیت اجتماعی 
اســت، مقابله می کنند چون می دانند اگر 
حجاب برود عفت مــی رود و نتیجه اش این 

است که مرکز تربیت تخریب می شود

آیت الله حسینی همدانی:

نقش های مختلف بانوان را باید خوب تبیین کرد

اخبار

مدیرکل فنی و حرفه ای البرز خبر داد؛
رتبه دوم کشوری

 فنی و حرفه ای البرز

 مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز گفت: این اداره کل 
رتبه دوم کشوری را در تحقق برنامه های اجرایی سازمان آموزش 

فنی و حرفه ای کشور کسب کرد.
بهزاد غفاری اظهار کرد: بر اســاس گزارش عملکرد آموزشی- 
اجرایی در ۹ ماهه ســال ۱۴۰۱ سازمان آموزش فنی و حرفه ای 
کشور که از سامانه برنامه ریزی راهبردی توسعه )برته( استخراج 
شده است؛ اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز رتبه دوم 

کشوری در تحقق برنامه های اجرایی را کسب کرد.
مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز تحقق این مهم 
را حاصل تلاش های تک تک همکاران، مربیان و کارشناسان اداره 
کل، مراکز آموزش فنی و حرفه ای و آموزشــگاه های آزاد استان 
عنوان و همت بیش از پیش همکاران حوزه مهارت آموزی استان 
را جهت دستیابی به اهداف سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور 

خواستار شد.
غفاری با اشاره به ابَرَ پروژه سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور 
با عنوان نهضت مهارت افزایی در گام دوم انقلاب خاطرنشان کرد: 
اداره کل آموزش فنی و حرفه ای اســتان البرز با داشتن ۷ مرکز 
آموزش فنی و حرفه ای دولتی و بیش از ۴۵۰ آموزشگاه آزاد فنی و 
حرفه ای در حال ارائه خدمات از طریق آموزش های مهارتی به ۱۹ 
جامعه هدف از جمله دانشجویان، سربازان وظیفه نیروهای مسلح، 
بهزیستی، کمیته امداد، صنایع و بنگاه های اقتصادی، روستاییان 
وعشایر، سکونتگاه های غیر رسمی و... گام های مؤثری در تحقق 

اهداف و برنامه های سازمان ایفا می کند.
وی ارتقای جایگاه و منزلت آموزش های فنی، حرفه ای و مهارتی، 
افزایش مشارکت بخش خصوصی و طراحی و ارائه آموزش های 
فنی و حرفه ای و ارتقا و روزآمدسازی فضاهای آموزشی و تجهیزات 
کارگاهی را از مهمترین راهکارهای کارآمدی نظام آموزش های 

مهارتی بر اساس نیاز بازار کار و رفع معضل بیکاری عنوان کرد.

ادامه اجرای پروژه تعریض و 
بهسازی محور قزلحصار

رئیــس اداره نگهداری راه های راهداری البــرز از ادامه اجرای 
بخشی از پروژه تعریض و بهسازی محور قزلحصار با اعتباری بالغ بر 

۲.۵ میلیارد تومان خبر داد.
ســعید امیرانی زاده از ادامه اجرای بخشی از پروژه تعریض و 
بهسازی محور قزلحصار خبر داد و گفت: این پروژه در قالب ابلاغ 
افزایش مبلغ قــرارداد در باند غربی از محدوده بعد از پل راه آهن 
آغاز شده است و به طول یک کیلومتر ادامه دارد.وی افزود: اجرای 
ایــن پروژه با اعتباری بالغ بر ۲.۵)دو و نیم( میلیارد تومان از روز 
شنبه، ۱۷ دی ماه آغاز شده است و در صورت مساعد بودن شرایط 
آب و هوایی تا پایان ســال به پایان می رسد.این مسئول با اشاره 
به اینکه محور قزلحصار یکی از مسیرهای پررفت وآمد در جنوب 
غربی کلان شهر کرج است، گفت: طول این محور در لاین رفت و 
برگشت ۱۲ کیلومتر است که با مشارکت اداره کل راهداری البرز، 
شرکت توزیع نیروی برق استان و شهرداری های کرج، کمالشهر 
و چهارباغ در حال اجراست.امیرانی زاده تصریح کرد: این پروژه با 
تاکید و پیگیری مقامات محلی و استانی جهت افزایش ایمنی تردد 
و کاهش بار ترافیکی از دی ماه ســال گذشته آغاز شده و تاکنون 
۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. لازم به ذکر است تعهد 
راهداری البرز برای بهسازی و تعریض محور قزلحصار در مجموع 
۶ کیلومتر بوده است که بهسازی و لایه روکش آسفالت آن انجام 
شــده اســت و در واقع ادامه اجرای پروژه در راستای همکاری با 
سایر دستگاه های خدمت رسان برای تسریع روند تکمیل پروژه و 

خدمت رسانی بیشتر به مردم بوده است.

رئیس کل دادگستری استان البرز با اعلام این خبر 
افزود: کلیه متهمان از حق دسترسی به وکیل برخوردار 

هستند.

حســین فاضلی هریکندی بیان کــرد: طی هفته 
گذشته مطالبی از سوی برخی متهمان و خانواده  های 
آنها و یا در رســانه  های معاند در خصوص متهمان زن 

بازداشتی در ندامتگاه فردیس منتشر شده است.
وی در واکنش به ادعای رسانه های معاند مبنی بر 
عدم ارتکاب جرم توســط افراد بازداشت شده، گفت: 
متهمان زنی که در حال حاضر بازداشــت اند، غالبا از 
اشخاصی هستند که با تشکیل شبکه در فضای مجازی 
جهت شرکت در اغتشاشات با تعیین زمان و مکان برای 
تجمع غیرقانونی فراخوان داده و یا نحوه ساخت مواد 
منفجره را آمــوزش می دادند و یا در صحنه تجمعات 
غیرقانونی مردم را به آشــوب و اغتشــاش و درگیری 

بــا ماموران تحریک و تشــویق می  کردند. رئیس کل 
دادگستری استان البرز بیان کرد:از برخی از آن ها نیز 
مواد منفجره از قبیل کوکتل مولوتوف و نارنجک های 

دست ساز کشف شده است.
رئیس کل دادگستری استان البرز در خصوص ادعای 
عدم رسیدگی به پرونده متهمان زن یا بلاتکلیفی آن ها 
اظهار کرد: کلیه متهمان به ویــژه متهمان زن که از 
ابتدای اغتشاشات دستگیر شدند با توجه به سیاست ها و 
تاکیدات رئیس قوه قضائیه بلافاصله تعیین تکلیف شدند 
به نحوی که حدود ۸۶ درصد از متهمان زن مربوط به 
اغتشاشات اخیر در استان البرز با توجه به نقش و میزان 
دخالــت آنها در ناامنی ها با اعمال نهاد های ارفاقی و یا 

تامین متناسب آزاد شده اند. وی افزود: تحقیقات مربوط 
به پرونده متهمان امنیتی با رعایت مقررات قانونی و با 
سرعت و دقت در دادسرا های مختلف استان انجام شده 
و در اغلب پرونده هایی که ادله اتهامی وجود داشــته با 
صدور قرار جلب به دادرسی و کیفرخواست به دادگاه 
صالح جهت رسیدگی ارسال گردیده و وقت رسیدگی 
نیز از سوی دادگاه تعیین و از طریق زندان به متهمان 
ابلاغ شده است. وی تاکید کرد: برای برخی از متهمان 
زن نیز حکم صادر شــده که بعضا نســبت به احکام 
صادره تجدیدنظرخواهی شده و در مرحله رسیدگی به 
تجدیدنظر خواهی در دادگاه های تجدیدنظر استان البرز 

قرار دارد، لذا هیچ پرونده بلاتکلیفی وجود ندارد.

آزادی 86 درصد از متهمان زن اغتشاشات البرز با اعمال نهادهای ارفاقی و تامین متناسب
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مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز 
از ادامه روند پرداخت اعطاری تسهیلات اشتغال 
روستایی خبر داد و گفت: متقاضیان می توانند 
در راســتای استفاده از طرح تسهیلات اشتغال 
روستایی به دستگاه های مربوطه خود مراجعه 

کنند.
عبــدالله دارایی، مدیرکل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی اســتان البرز، از ادامــه روند پرداخت 
اعطای تسهیلات اشتغال روستایی در البرز خبر 
داد و گفت: در این راســتا جلسه فنی و نظارت 

اشتغال روستایی با حضور اعضای کمیته برگزار 
شد.

وی در ادامــه بــه انجام بررســی طرح های 
متقاضیان تسهیلات اشتغال روستایی اشاره کرد 
و یادآورشــد: این امر به منظور تخصیص اعتبار 
اشتغال در دستور کار اداره کل قرار گرفته است.

مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز 
یادآور شد: به منظور حمایت از اشتغال روستایی، 
تسهیلات حمایتی قانون بودجه سال جاری مورد 
اعضا تصمیم گیری شــد و در خصوص برخی 

مشکلات طرح های روستایی نیز تصمیم گیری 
شد.

دارایی در ادامه گفت: همچنین طی جلسات 
برگزار شده، پرداخت تسهیلات طرح روستایی در 
حوزه اداره کل صنعت معدن تجارت بررســی و 
با توجه به اعتبارات موجود در بانک های عامل 
اشتغال روستایی، دســتگاه های اجرایی استان 
نسبت به معرفی طرح های شرایط به دبیرخانه 

کارگروه اشتغال استان اقدام شده است.
وی در پایان خطــاب به جامعه هدف اضافه 

کرد: متقاضیان می توانند در راستای استفاده از 
طرح تسهیلات اشتغال روستایی به دستگاه های 

مربوطه خود مراجعه کنند.

مدیرعامل شرکت گاز اســتان البرز گفت: در 
فرایند محاســبه بهای گاز مصرفی، همه مصرف 
کنندگان به ۱۲ پلکان تقســیم شــده اند. بر این 
اســاس هزینه پله نخست تا سوم به نسبت سال 
گذشته هیچ تغییری نکرده است و افزایش قیمت 
نداشته ایم از پله چهارم تا ششم 3۰ درصد هر پله 
نسبت به پله قبل افزایش قیمت داشته است، از پله 
هفتم تا دهم هم حدود ۵۰ درصد افزایش قیمت 

داشته است.
 سید رضا غفاریان با اشاره به اینکه طی روزهای 
آتی شاهد افزایش برودت هوای البرز هستیم، اظهار 
کرد: با آغاز دی ماه شــاهد افزایش مصرف گاز در 
استان به دلیل کاهش محسوس دما هستیم به 
طوری که برای مثال میزان مصرف گاز مشترکان 
در چهارم دی در مقایسه با دومین روز از این ماه 
3۰ درصد )۲ میلیــون و ۷۰۰ هزار متر مکعب( 

افزایش داشته است. وی با بیان اینکه بهای مصرفی 
گاز در ایران در مقایسه با سایر کشورها بسیار پایین 
است و همین باعث بی توجهی به مدیریت مصرف 
شــده، ادامه داد: قیمت گاز در سایر کشورها متر 
مکعبی ۱۰ هزار تومان محاســبه می شود این در 
حالی اســت که هر متر مکعب گاز در ایران ۴۰ 

تومان به فروش می رسد.
این مســئول با تاکید بر وجود مشکلاتی برای  
تامین گاز توضیح داد: در این شرایط برای اینکه 
بتوانیم گاز مشترکان خانگی را تامین کنیم ناچار 
شــدیم میزان گاز ارائه شده به صنایع را کاهش 
دهیــم و علاوه بر این تعدادی از اماکن ورزشــی 

استان هم تعطیل شده اند.
مدیرعامل شــرکت گاز البرز اضافــه کرد: از 
مشترکان خانگی  تقاضا می شود تنها  ۱۰ درصد 
در مصرف گاز صرفــه جویی کنند چون همین 

میزان  صرفه جویی با دو برابر استحصال از پارس 
جنوبی برابری می کند.

غفاریان توضیح داد: مدیریت مصرف کار سختی 
نیســت و از مشــترکان تقاضا داریم ۱۰ درجه از 
حرارت وســایل گرمایشی خود کم کنند، لباس 
گرم بپوشند و در اتاق های بدون استفاده را ببندند 
چون با همین کارهای ساده حدود ۶۰ میلیون متر 
مکعب صرفه جویی در انرژی گاز صورت می گیرد.
مدیرعامل شــرکت گاز استان البرز با اشاره به 
اینکه هزینه گاز مصرفی مشترکان پرمصرف به 
صورت پلکانی محاسبه می شود، گفت: در فرایند 
محاسبه بهای گاز مصرفی، همه مصرف کنندگان 
به ۱۲ پلکان تقسیم شده اند. بر این اساس هزینه 
پله نخســت تا سوم به نسبت سال گذشته هیچ 
تغییری نکرده است و افزایش قیمت نداشته ایم از 
پله چهارم تا ششم 3۰ درصد هر پله نسبت به پله 

قبل افزایش قیمت داشته است، از پله هفتم تا دهم 
هم حدود ۵۰ درصد افزایش قیمت داشته است.

غفاریان با بیان اینکه حــدود ۶۴ درصد مردم 
استان البرز در سه پله نخست هستند و گازبهای 
آنان هیچ افزایشی نداشته، اظهار کرد: ۱۶ درصد از 
مردم استان البرز در 3۰ درصد افزایش قرار داشته 
و ۱۱ درصد که پر مصرف هستند هم در ۵۰ درصد 

افزایش قرار گرفته اند.

اخبار

مهمترین زمینه های ورود 
شرکت های دانش بنیان 

به بخش کشاورزی
زمینه  در  البرز گفت:  استان  رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
هوشمندسازی کشاورزی، کاربردهای بیوتکنولوژی و نانوتکنولوژی 
دانش  از  می توان  و شهری  عمودی  کشاورزی  کشاورزی،  در 
بنیان ها بهره برد. عبدالرضا بازدار با اشاره به اینکه توسعه و رونق 
کشاورزی ضامن حفظ امنیت غذایی کشور است، اظهار کرد: با 
توجه به افزایش جمعیت و کاهش منابع آبی و تغییرات اقلیمی و 
تاثیر آن بر کشاورزی، برای تامین امنیت غذایی چاره ای جز ارتقاء 

بهره وری و حرکت به سمت تولید فناور محور نداریم.
وی با تاکید بر پیشگام بودن البرز در حوزه علم و فناوری ادامه داد: 
البرز قطب کشاورزی دانش بنیان است و حمایت از تولیدات دانش 

بنیان، رویکرد اصلی سازمان جهاد کشاورزی استان البرز است.
این مسئول با اشاره به اینکه اساس استفاده از علم و فناوری در 
بخش کشاورزی هوشمند سازی فعالیت های این بخش است، 
گفت: با توجه به اهمیت بی بدیل بخش کشاورزی در تأمین 
امنیت پایدار غذایی و سلامت و کاهش وابستگی به خارج از 
و  فناور  و  دانش بنیان  از ظرفیت شرکت های  استفاده  کشور، 
نخبگان در رونق این بخش می تواند بسیار تأثیر گذار باشد، البته 
باید از ظرفیت فناوری نوین نیز برای توسعه این بخش استفاده 
کرد. بازدار اضافه کرد: مهمترین زمینه های مناسب برای ورود 
شرکت های دانش بنیان در بخش کشاورزی شامل تولید بذور 
هیبرید و ارقام جدید متناسب با اقلیم کشور )متحمل به خشکی و 
شوری و… و.(، طراحی و ساخت ماشین های پیشرفته کشاورزی، 
تولید افزودنی ها، دارو، واکسن و مکمل های خوراک دام، طیور 
و آبزیان )شامل خوراک طراحی شده، پروبیوتیک ها، اسیدهای 
آمینه، آنزیم ها، توکسین بایندرها، ویتامین هاو…(، کودهای 
زیستی، سموم زیستی کنترل آفات و بیماری های گیاهی، نژادها 
و لاین های جدید دام و طیور و آبزیان، افزودنی های صنایع غذایی 

)استارترها، پروبیوتیک ها، اسانس ها، استابیلایزرها، و…( است.
رییس سازمان جهاد کشاورزی البرز افزود: باید با دانش بنیان 
کردن کشاورزی و یافتن الگوی مصرف بهینه، از نابودی خاک و 
هدررفت آب جلوگیری و صرفه جویی در آب را به صورت جدی 

دنبال کرد.

آغاز مطالعه بالینی واکسن 
رازی کووپارس با روش 

تزریق داخل بینی
با صدور مجوز سازمان غذا و دارو، مطالعه بالینی واکسن رازی 
کووپارس تزریق داخل بینی)افشانه( به عنوان دوز بوستر )یادآور( 
با قابلیت بر روی تمام پلت فرم های واکســن های کووید ۱۹ 

آغاز شد.
دکتر سید رضا بنی هاشمی از شروع مطالعه بالینی دوز بوستر 
یا یادآور واکسن رازی کووپارس داخل بینی خبر داد و گفت: پس 
از انجام موفقیت آمیز مطالعه بالینی واکسن رازی کووپارس به دو 
شکل عضلانی و داخل بینی در یک سال و نیم گذشته، به تازگی 
سازمان غذا و دارو، مجوز کارآزمایی بالینی نوع داخل بینی این 
واکسن را به عنوان دوز یادآور بر روی تمام پلت فرم های موجود 
واکسن، صادر کرد و داوطلبان فارغ از اینکه در گذشته کدام یک 
از واکسن های پیشگیری از کووید ۱۹ را تزریق کرده باشند، از 
امروز می توانند با مراجعه به موسسه تحقیقات واکسن و سرم 
سازی رازی، واکسن داخل بینی رازی کووپارس را دریافت کنند.
وی افزود: مطالعه بالینی واکسن رازی کووپارس یک سال و 
نیم پیش با موفقیت ســپری و پاییز سال گذشته نیز وارد سبد 
واکسیناسیون شد اما مطالعه جدید، به پیشنهاد وزارت بهداشت و 
سازمان غذا و دارو برای استفاده از واکسن داخل بینی کووپارس، 
به عنوان دوز یادآور بر روی تمام پلتفرم های موجود در کشــور 
اجرا می شــود. محقق اصلی واکســن رازی کووپارس، با بیان 
شرایط شرکت در این مطالعه تصریح کرد: کلیه افرادی که پنج 
ماه از آخرین تزریق دوز واکسن کرونای آن ها با هر پلتفرمی )هر 
یک از واکســن های کووید۱۹ که در مراحل قبل تزریق کرده 
اند( گذشــته باشد، می توانند واکسن تزریق داخل بینی رازی 
کووپارس را دریافت کرده و در مطالعه شرکت کنند و در صورت 
موفقیت آمیز بودن نتایج این مطالعه، واکسن رازی کووپارس 
گزینه ای بسیار خوب به عنوان دوز یادآور است زیرا راهکار اصلی 
حذف ویروس کرونا اســتفاده از واکسن های داخل بینی است 
و موسســه رازی، پیشتاز طراحی این نوع پلتفرم برای واکسن 
کووید۱۹ در جهان است. مدیر تحقیق و توسعه  موسسه رازی 
با اشــاره به این که ویروس از راه بینی وارد دستگاه تنفسی می 
شود، گفت: واکسن های داخلی بینی با ایجاد ایمنی در سیستم 
فوقانی دستگاه تنفسی، ورود ویروس را حذف یا کنترل می کنند 
و زنجیره انتقال ویروس تا حد زیادی شکسته می شود، در حالی 
که واکسن های تزریقی فاقد این ویژگی بوده و توانایی ایمنی 

زایی دستگاه تنفسی فوقانی را ندارند.

تفاهم نامه دانشگاه آزاد و اداره کل منابع طبیعی البرز امضا شد

زمینه سازی آشنایی دانشگاهیان با چالش های منابع طبیعی و محیط زیست

تفاهم نامه همکاری دانشگاه آزاد اسلامی و 
اداره کل منابع طبیعی استان البرز به منظور 

ترویج فرهنگ، حفظ، احیای منابع طبیعی 
و زمینه سازی برای آشــنایی دانشجویان و 
استادان با چالش های منابع طبیعی منعقد 

شد.
تفاهم نامه همکاری مشترک بین دانشگاه 
آزاد اســلامی واحد کــرج و اداره کل منابع 
طبیعی استان البرز با حضور حسین کلانتری 
خلیل آباد رئیس این دانشــگاه و اصغر بیات 
رئیس ایــن اداره در ۶ ماده تنظیم و به امضا 

رسید.
طبق این تفاهم نامــه طرفین بر تعامل و 
همکاری در راســتای بهره گیــری از توان و 

ظرفیت دانشــجویان و استادان،  توانمندی 
و ظرفیت های علمی، تحقیقاتی دانشــگاه و 
ضرورت فراگیرشــدن ترویج فرهنگ منابع 

طبیعی با یکدیگر بحث و تبادل نظر کردند.
هدف از انعقاد این تفاهم نامه تحقق فرمان 
مقام معظم رهبری مبنی بر استفاده از نیرو 
و نشــاط جوانان در امر ســازندگی کشــور 
)مبتنی بــر فرمایش مقام معظم رهبری در 
گام دوم انقلاب( و همکاری های مشــترک 
علمی، پژوهشی، تحقیقاتی، فناوری، اجرایی 
و استفاده از ظرفیت های طرفین در راستای 
ترویج فرهنگ، حفظ، احیای منابع طبیعی 

و زمینه ســازی برای آشــنایی دانشجویان 
و اســتادان با چالش هــای منابع طبیعی و 

محیط زیست است.
از دیگر مواد منعقد در این تفاهم نامه می توان 
به همکاری در برگزاری مراسم نهال کاری در 
قالب طرح همکاشت و پویش نهال کاری )ایران 
سرسبز هر ایرانی یک نهال( اجرای طرح ها و 
برگزاری همایش و ســمینار های مشترک، 
مستندسازی تهیه گزارش عملکرد از پیشرفت 
فعالیت های انجام شده و همکاری در معرفی 
طرح ملی همیاران طبیعت به دانشجویان و 

اعضای هیئت علمی را ذکر کرد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استان البرز 
گفت: برای ارتقای رقم صادرات سالانه استان 
به بیش از یک میلیارد دلار هدف گذاری شده 

است.
صنایع، معادن و کشاورزی البرز، سیف الله 
اسداللهی شامگاه سه شنبه در نود و سومین 

نشست شــورای گفت و گوی دولت و بخش 
خصوصی البرز بیان کرد: پیشنهاد می شود که 
اتاق بازرگانی البرز یک برنامه مشخص سالانه 
و ماهانه در راستای مواردی مانند صادرات و 
دیگر اقدامات مهم استانی داشته باشد تا بر 
اساس آن بتوانیم امور اولویت دار را پایش کنیم.

وی بــا تاکید بر اهمیــت توجه به مقوله 
صادرات بیان کرد: یکــی از اهداف مهم این 
است که رقم صادرات سالانه استان را به بیش 
از یک میلیارد دلار برسانیم و بدین منظور نیاز 

به هدف گذاری است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استان البرز 
در زمینه تولید انرژی خورشیدی برای کمک 
به بحث گرمایش صنایع افزود: تکنولوژی به 
کار برده شده در پنل ها و صفحات خورشیدی 
از جمله باتری های آن هرینه بالایی را شامل 
می شــود، به همین دلیل حتی صنایعی که 
زیرســاخت های تولید انرژی از این طریق را 
در مجموعه تولیدی خود فراهم کرده اند، هنوز 

استفاده ای از آن نداشته اند.
وی بیان کرد: طول عمر باتری های ذخیره 
انــرژی در صفحات)پنل های( خورشــیدی 
کم بــوده و تعویض آن در فواصــل دوره ای 
کوتاه مدت نیز هزینه بر اســت، در این رابطه 
اگر با همکاری شرکت های باتری سازی کشور 
بتوانیم زمینه لازم برای تامین مایحتاج صنایع 
دارای این زیرســاخت فراهم کنیم، اقدامی 

مثبت است.
اســداللهی در مورد راه اندازی نیروگاه های 
مقیــاس کوچــک)CHP( در بخش های 
تولیدی و صنعتی البرز افزود: ایجاد این نیروگاه 
ها توسط شرکت های مختلف بخش خصوصی 
در شهرهای صنعتی اســتان در حال انجام 
است، این اقدامات در فصول سرد سال برای 
کمک به تامین انرژی صنایع بسیار موثر است.
وی در مورد استفاده بهینه از انرژی های برق 
و گاز در استان البرز عنوان کرد: مسئله افت 
فشار گاز جدی است، کل مصرف گاز کشور 

در پائیز امسال بالغ بر ۶۴۰ میلیون مترمکعب 
بوده که سهم البرز از این میزان ۱۸ میلیون 

مترمکعب است .
معاون هماهنگی امور اقتصادی استان البرز با 
اشاره به افزایش 3۰درصدی میزان مصرف گاز 
استان در سال جاری همزمان با شروع روزهای 
سرد افزود: مسئله کمبود گاز موجب می شود 
که بخش های مهمی از جمله نیروگاه ها برای 
تامین سوخت مورد نیاز به استفاده از گازوئیل 
و مازوت روی بیاورند که این مسئله آلودگی 

هوای استان را تشدید می کنند.
وی در مورد اهمیت طرح مســائل مرتبط 
به فعالان بخش کشــاورزی استان از جمله 
موضوع صادرات محصولات این حوزه گفت: 
برخی از این مشکلات در سطح ملی از طریق 
کمیسیون کشاورزی اتاق ایران پیگیری شد، 
اما نیاز است که در جلسات استانی از جمله 
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 

نیز مطرح شود.

معاون هماهنگی امور اقتصادی البرز مطرح کرد:

هدف گذاری ارتقای صادرات سالانه البرز به بیش از یک میلیارد دلار

اعطای تسهیلات اشتغال روستایی در البرز

افزایش 50 درصدی هزینه گاز مشترکین پرمصرف البرز



4  فرهنگ و هنر

 مدیرکل آموزش و پرورش البرز با بیان اینکه امروز می بینیم که علم، 
تکنولوژی و تحقیق و پژوهش مظهر قدرت برای کشور شده اند، گفت: از 

دل تهدیدات و گرفتاری هااست که فرصت ها خلق می شوند.
علی حجرگشت عصر سه شنبه در همایش لیگ علمی پایا که به همت 

سازمان بسیج دانش آموزی این استان برگزار شد، ضمن قدردانی از سپاه 
بابت برگزاری این همایش با اشاره به حدیثی از امیرالمؤمنین علی )ع( 
مبنی بر »العلم سلطان« گفت: معنای ظاهری این حدیث این است که 
علم یعنی قدرت و موقعیت و امروز نیز می بینیم که علم، تکنولوژی و 

تحقیق و پژوهش مظهر قدرت برای کشور شده اند.
وی مطرح کرد: حدود هفت تا هشت قرن پیش، یعنی قبل از دوره 
رنسانس اروپا، که حتی آمریکایی وجود نداشته است، مسلمانان در 
قله های علمی دنیا قرار داشتند و کتاب های دانشمندان مسلمان از عربی 
و فارسی به زبان یونانی ترجمه می شدند و موجبات پیشرفت غرب را 
فراهم می کردند و به دلیل خباثت موجود در ذاتشان، با ایجاد انواع و 
اقسام جنگ و گرفتاری و ... علیرغم پیشرفت خود، مانع پیشرفت سایر 

کشورها شدند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با بیان اینکه اگر امروز آمریکا به 
قدرت نظامی و اقتصاد خود می نازد، این قدرت را به واسطه توجه به 
علم کسب کرده است، به توجه بسیار دین اسلام به تعلیم، تفکر، تحقیق، 
یادگیری و ... اشاره کرد و افزود: این تأکیدات بدین منظور صورت گرفته 
تا از این طریق قدرتمند شویم و زیردست نباشیم. علیرغم مشکلاتی 
که در برخی زمینه ها وجود دارد، در بعضی از حوزه ها به موفقیت هایی 
دست یافته ایم که اکنون سرمان بالاست و حرفی برای گفتن داریم و 

اظهار قدرت می کنیم.
حجرگشت بیان کرد: امروز دیگر دشمنان جرأت حمله به ایران اسلامی 
و زورآزمایی در مقابل این کشور قدرتمند را ندارند زیرا می دانند که اگر 

خطایی از آنها سر بزند، با چنان برخوردی مواجه می شوند که برایشان 
قابل محاسبه نباشد. اگر روزی دشمنان ما مطمئن باشند که می توانند با 
ایران برخورد کنند، منتظر روز بعد نمی نشینند اما اکنون می دانند که به 

واسطه قدرت این کشور، جرأت چنین اقدامی را ندارند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با اشاره به هوش و ذکاوت دانش 
آموزان مدارس استعدادهای درخشان عنوان کرد: در برابر خدماتی 
که دولت، نظام، خانواده ها و معلمان به شما ارائه می دهند، مسئولیت 
سنگین تری دارید و باید بیشتر تلاش کنید تا به درجات رفیع علمی 
دست یابید. با اهمیت قائل شدن برای علم، دانش، تحقیق و پژوهش، 
می توان قدرتنمایی کرد و به جایی رسید که دیگران از جمله دشمنان و 

بدخواهان نتوانند به ما زور بگویند.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:

فرصت ها از دل تهدیدات خلق می شوند

در اداره کل فرهنگ وارشاد اسلامی البرز؛

بازدید معاون مشارکت های اجتماعی وزارت کشور ازنمایشگاه کودکان کار 

در جمع خبرنگاران مطرح شد؛

واکنش وزیر ارشاد به ممنوع الخروجی هنرمندان

معاون مشارکت های اجتماعی .وزارت کشور ضمن 
نشست با مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز، از ازنمایشگاه کودکان کارودستاوردهای خانواده 

هایشان بازدید کرد.
علیرضــا رادان، معاون مشــارکت های اجتماعی 
ســازمان امور اجتماعی کشــور، صبح چهارشنبه 
۱۴دی ماه ازنمایشــگاه کودکان کارودستاوردهای 
خانواده هایشــان بازدید کرد و در نشستی با مدیر 
کل فرهنگ وارشاد اسلامی استان البرز به گفت وگو 

پرداخت.
دکتر رادان با بیان اینکه تسهیلگری و توانمندسازی 

فعالیت های مؤسســات و ســازمان های مردم  نهاد 
از رویکردهای اصلی ســازمان امور اجتماعی است، 
اظهار کرد: برای حل معضل آسیب های اجتماعی، 
همه باید دست در دست یکدیگر دهیم و با استفاده 
از ظرفیت های عظیم مردم نهاد در کشــور، در پرتو 

نظارت دولت، فعالیت های گسترده ای را رقم بزنیم.
معاون مشارکت های اجتماعی وزارت کشور بیان 
کرد: مصمم هستیم درزمینه آسیب های اجتماعی 
و همچنیــن در زمینــه توانمندســازی و ارتقای 
فعالیت های مردم نهاد برنامه هایی فراگیر در سطح 

کشور اجرا کنیم.

وزیرفرهنگ و ارشاد اسلامی طی تازه ترین 
اظهارات خود در جمــع خبرنگاران از تلاش 
وزارت فرهنگ برای حل مشــکلات قضایی 

برخی از هنرمندان سخن گفت.
محمد مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی روز چهارشنبه بیست و یکم دی ماه 
در حاشیه تازه ترین جلسه هیأت دولت به میان 
خبرنگاران آمد و درباره موضوعات مطرح شده 
روزهای اخیر پیرامون ممنوع الخروجی برخی 

هنرمندان توضیح داد: موضوع ممنوع الخروجی 
یک روند قضائی دارد که براساس پرونده قضائی 
شــکل می گیرد و ما هم در وزارت فرهنگ و 
ارشــاد وظیفه خود می دانیم که موضوع همه 
هنرمندانی که دارای مشکل هستند را پیگیری 

کنیم.
وی در عین حال تأکید کرد: البته مشــکل 
برخی از هنرمندان ارتباطی با کار هنری شان 
نداشته است. برخی از آن ها شاید در اجتماعی 

شرکت کرده اند و یا کار خلاف قانونی را مرتکب 
شده اند که دستگاه قضائی هم با آنها برخورد 

می کند.
اسماعیلی افزود: با این حال همین هنرمندان 
جزوی از خانواده فرهنگ و هنر هستند و تلاش 
می کنیم مشکلاتشان حل شود. کما اینکه در 
این زمینه کارهایی انجام دادیم که بر اساس آن 
مشکل تعداد زیادی از این هنرمندان با همکاری 

دستگاه محترم قضائی حل شده است.

رمان عاشقانه ی " هفدهم آذر هفتادوهفت" 
به قلم "انسیه معماریان" منتشر شد.

 این رمان، روایتی کلاسیک و نوستالژیک از 
یک داستان عاشقانه است که توسط انتشارات 

"آنان" به چاپ رسیده است.
نویسنده ی این رمان عاشــقانه، با اشاره به 
مسیر پرفراز و نشــیب چاپ و انتشار رمانش 
گفت: طرح کلی و اولیه ی این رمان، حدود ۲۰ 

سال پیش بر روی کاغذ آمد و داستان آن، در 
تمام طول این سال ها، لحظه ای رهایم نکرده 

است.
وی اظهــار امیدواری کــرد که مخاطبان 
داستان های عاشقانه، رمان او را دوست داشته 
باشند و بتوانند با احساسات نویسنده، فضاها و 

شخصیت های داستان، ارتباط برقرار کنند.
انسیه معماریان، در حال حاضر دانشجوی 

دکتری زبان و ادبیات فارســی و نیز اســتاد 
دانشگاه بوده و سال ها در حوزه ی شعر و داستان 

فعالیت داشته است.
گفتنی اســت پیش از این نیز کتاب هایی 
با عناوین "عاشــقانه های یک مادر"، "همیار 
آتش نشــان" و "تحلیــل جامعه شــناختی 
داســتان های کوتاه دفاع مقــدس در دهه ی 

هشتاد شمسی" از وی منتشر شده است.

رئیس سازمان صدا و سیما با انتشار ویدئویی 
در فضای مجازی، نسبت به خبر پناهنده شدن 

برادرش واکنش نشان داده است.
 ـرئیس سازمان صداوسیما ـ   پیمان جبلی 
در واکنش به پناهنده شدن برادرش در فیلمی 
که از او منتشر شده، چنین اظهار کرده است: 
اظهارات برادرم را دیدم؛ نمی دانم چقدر از این 

حرف ها ارادی و تحت اختیار است.
جبلی در عین حال یادآور شــده است: این 
اتفاقات، چیز جدیدی نیست و در گذشته هم 
بوده و طبیعت این مسیر، ریزش ها و رویش ها 
است. روز گذشته رسانه ها خبر دادند که میثم 
 ـرییس ســازمان   ـبرادر پیمان جبلی  جبلی 
صداوسیما، در گفت وگویی با مجله آمریکایی 

تایم، از پناهنده شدن خود خبر داده و آن را به 
سقوط هواپیمای اوکراینی و درگذشت یکی از 

بستگانش نسبت داده است.
محمدامین جبلی، برادرزاده میثم و پیمان 
جبلی، دانشجوی ۲۹ ســاله پزشکی بود که 
در ســقوط هواپیمای اوکراینی جان خود را از 

دست داد.

رمان »هفدهم آذر هفتادوهفت« منتشر شد

واکنش رئیس صداوسیما به خبر پناهنده شدن برادرش

اخبار

نهمین جلسه شورای سیاست 
گذاری پایتخت کتاب ایران 

برگزار گردید
در نهمین نشست شورای سیاست گذاری پایتخت کتاب ایران، 
بحث پیگیری مصوبه شورای شهر در راستای برخی از اقدامات 
کاندیداتوری کرج که مهمترین آن در خصوص المان فرهنگی و 
نام گذاری میدان و یا بوستان هایی با نام کتاب و یا مرتبط با کتاب 

بود، مطرح گردید.
 نهمین نشست شورای سیاست گذاری طرح پایتخت کتاب ایران 
به میزبانی دبیران انجمن خانه فرهنگ و هنر واقع در بوستان بلوار 
نبوت ساختمان فرهنگ و هنر با حضور اکثریت اعضا برگزار گردید.

در این جلسه اردشیر آل عوض، مشاور استاندار البرز و رئیس 
شورای سیاست گذاری طرح پایتخت کتاب کرج،  گزارشی در 
راستای جلسه گذشته که با حضور جان علیپور، مدیرکل مجامع 
و تشکلهای فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار گردید، 
ارائه داد و درخصوص معیارهای انتخاب پایتخت کتاب مسائلی 

را مطرح نمود.
وی در ادامه به کم و کاستی های موجود و آسیب شناسی دراین 

خصوص اشاره کرد.
سپس خانم اسفندیاری، در خصوص نحوه ارائه گزارش ادارات و 
سازمانها و نهادها جهت اقدامات انجام شده سال قبل و ارائه طرح 
هایی برای سال آینده که باید به دبیرخانه در قالب ها و فرم های 

مشخص ارسال شود، تاکید نمود.

موزه ملی انقلاب اسلامی و دفاع 
مقدس در هفته زن رایگان شد

 موزه ملی انقلاب اسلامی و دفاع مقدس در خبری اعلام کرد 
که بازدید از این موزه طی روزهای ۲3 تا 3۰ دی ماه مصادف با 
هفته بزرگداشت مقام زن، برای همه بانوان رایگان خواهد بود.

هفته بزرگداشت مقام زن، از روز میلاد دخت مکرم رسول الله، 
حضرت فاطمه زهرا سلام الله علیها آغاز می شود.

موزه ملی انقلاب اسلامی و دفاع مقدس، بزرگ ترین موزه 
نظامی جهان اسلام و مدرن ترین موزه غرب آسیا، یکی از 
به  سال ۱3۹۱  از  که  است  تهران  گردشگری  جاذبه های 
همت شهرداری تهران در اراضی عباس آباد به بهره برداری 
رسیده است. این موزه با زیربنای ۲۰۵ هزار متر مربع یکی 
از بزرگ ترین باغ موزه های کشور و شامل بخش های مختلفی 
مانند تالارهای هفت گانه، سراسرنما، مسجد، باغ راه، دریاچه 
مصنوعی، آب نمایش، سالن های آمفی تئاتر ،امکانات تفریحی 

و ... است.
این مجموعه با استفاده از تکنولوژی های روز دنیا علاوه بر 
نمایش حماسه ملت ایران در دوران انقلاب اسلامی و دفاع 
مقدس، توانسته است به فراخور تقویم، هر ساله نمایشگاه های 

موقت، مراسمات و برنامه های مختلفی را برگزار کند.
دسترسی آسان از ویژگی های بارز این مجموعه است. قرار 
گرفتن بین دو بزرگراه همت و حقانی و برخورداری از فضایی 
مناسب برای پارک خودروهای شخصی، دسترسی از شمال 
به ایستگاه  متروی شهید حقانی و از جنوب به ایستگاه شهید 
همت، دسترسی به پیاده راه های منتهی به میدان ونک، خیابان 
ولی عصر)عج( و میدان آرژانتین، بازدید از آن را برای همگان 

آسان می کند.
این مجموعه به گونه ای طراحی شده است که دسترسی به 
بخش های مختلف آن برای تمام افراد از جمله معلولین و 

جانبازان دوران جنگ تحمیلی میسر باشد.
بلیت بازدید از موزه ۱۲ هزار تومان است.

شماره ۶۷/ دی ماه ۱۴۰۱
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 فرمانده انتظامی البرز از دستگیری اعضای باند سارقان 
مسلح در این استان خبرداد و گفت: این سارقان تاکنون 

به ۱۰ فقره سرقت گروهی اعتراف کرده اند.
درجمع  چهارشنبه  روز  محمدیان  عباسعلی  سردار 
خبرنگاران اظهار کرد: در پی چند فقره شکایت مبنی بر 
اینکه شهروندان در باغ ویلاهای خود درحال استراحت 
بودند که سارقان به صورت گروهی و مسلحانه وارد امکان 
شخصی آنها شده و با تهدید سلاح گرم و قمه اقدام به 

سرقت اموال قیمتی مردم کردند.

پرونده  این  ویژه  شرایط  به  توجه  با  کرد:  اضافه  وی 
پیگیری موضوع در دستورکار ماموران مبارزه با سرقت 
با مدیریت رییس پلیس آگاهی استان البرز پییگیری شد 
و با تلاش شبانه روز ۱۰ عضو این باند حرفه ای درچند 

نقطه استان البرز دستگیر شدند.
سردار محمدیان افزود: برخی از اعضای باند قصد خروج 
از کشور داشتند که سریعا توسط کاراگاهان پلیس البرز 
دستگیر شدند که تاکنون به بیش چهار فقره سرقت 
دراستان البرز اعتراف کردند و تحقیقات در خصوص 

سرقت مشابه درتهران و اطراف آن نیز ادامه دارد.
وی گفت: دربازرسی از مخفیگاه سارقان ۲ قبضه سلاح 
جنگی ، چندین گوشی تلفن آیفون ، طلا وجواهرات و 
وسایل قیمتی کشف شده که ارزش ریالی آن به بیش از 

۵۰ میلیارد ریال می رسد.
وی خاطرنشان کرد: شهروندان برای استفاده از نگهبان از 
شرکت های معتبر و از نیروهای مطمئن استفاده کنند.

فرمانده انتظامی البرز گفت: طبق دستور مقام قضایی 
تصویر متهمان بدون پوشش منتشر و چنانچه افرادی 

به این شیوه در سراسر کشور مورد سرقت قرارگرفتند 
به پلیس آگاهی استان البرز واقع در میدان طالقانی کرج 

مراجعه کنند.

با  اعلام کرد:  البرز   مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
توجه به کاهش شدید دما و یخبندان و بارش برف در 
ارتفاعات، نیروهای امدادی برای خدمات رسانی در جاده 

های این استان به حالت آماده باش درآمدند.
محمد باقر خلفی اظهار داشت: تیم های امداد و نجات، 
کوهستان و سیلاب برای هرگونه حوادث احتمالی و 
کمک به آسیب دیدگان در پایگاه های امدادی آماده 

خدمات رسانی هستند.
وی بیان کرد: در چنین شرایطی رانندگان با تجهیزات 
کامل سفر کنند و قبل از سفر از وضعیت راه ها مطلع 
شوند ضمن آنکه کوهنوردان و طبیعت گردها نیز باتوجه 

به برودت شدید هوا به ارتفاعات صعود نکنند.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز خاطرنشان کرد: 
اکنون ۲۰ پایگاه امداد و نجات ثابت و سیار بین شهری 

و مراکز شعب استان البرز به صورت شبانه روزی فعالیت 
دارند.

وی از رانندگان خواست برای پیشگیری از حوادث از 
هرگونه شتاب زدگی به ویژه در مسیرهای کوهستانی 

پرهیز کنند.
خلفی مسافران در صورت نیاز امداد جاده ای باسامانه 

۱۱۲ هلال احمر تماس حاصل کنند.

 فرمانده انتظامی البرز:

دستگیری اعضای باند سرقت مسلحانه در البرز

امدادگران هلال احمر البرز در حالت آماده باش قرار گرفتند

گزارش

نیمی از اعتبارات ورزشی 
مصوب سفر رییس جمهور به البرز 

جذب شد

بهزاد فروغی گفت: همزمان با سفر رییس جمهور به استان 
البرز ، هفت مصوبه برای بخش ورزش داشتیم که بخشی 
از این مصوبه ها مربوط به تکمیل پروژه های نیمه تمام بود.

وی ادامه داد: برای تکمیل این پروژه ها ۱۱۵ میلیارد تومان 
اعتبار مصوب شد که مهمترین آن اختصاص مبلغ ۵۰ 
میلیارد تومان برای تکمیل سالن ۶ هزار نفری مجموعه 
ورزشی انقلاب اسلامی کرج به عنوان مهم ترین مطالبه 

ورزش در البرز است.
سرپرست اداره کل ورزش و جوانان البرز اضافه کرد: با 
اختصاص این بودجه آرزوی ۱۰ ساله ورزش دوستان البرز 

برای تکمیل پروژه سالن ۶ هزار نفری محقق خواهد شد.
فروغی گفت: اختصاص ۱۵ میلیارد تومان برای بخش 
نخست ورزشگاه شهرستان ساوجبلاغ، ۱۰ میلیارد تومان 
برای تکمیل ۱۰ زمین چمن مصنوعی در سطح استان، 
۱۸ میلیارد تومان برای تکمیل ۶ پروژه ورزشی دیگر و 
اختصاص ۱۰ میلیارد تومان دیگر برای بازسازی و تجهیز 
اماکن ورزشی البرز از دستاوردهای سفر رییس جمهور و 

هیات دولت به البرز است.
وی ادامه داد: در حوزه جوانان نیز هشت میلیارد تومان 
برای تکمیل ۲ خانه جوان در شهرستانهای کرج و فردیس 
اختصاص یافت ضمن آنکه حدود چهار میلیارد تومان نیز 

برای ایجاد سالن گاز پیش بینی شده است.
فروغی گفت : با اختصاص این اعتبارات تلاش ها بر تکمیل 
پروژه های نیمه تمام و سایر پروژ۰ های ورزشی استان 
البرز معطوف شده است. سرپرست اداره کل ورزش و 
جوانان استان البرز بیان کرد: انتظار می رود مابقی اعتبارات 
مصوب سفر رییس جمهور به ورزش استان اختصاص یابد 
تا بتوانیم پروژه های نیمه تمام را به صورت ۱۰۰ درصدی 

به اتمام برسانیم .
وی میانگین پیشرفت فیزیکی پروژه های نیمه تمام 

ورزشی البرز را حدود 3۰ درصد اعلام کرد.
استان البرز حدود ۱۵۰ هزار ورزشکار ساماندهی شده در 

رشته های مختلف ورزشی دارد.
در سفر ۱۸ فروردین ماه امسال رییس جمهور و هیات 
دولت به استان البرز ۱۷۲ طرح و برنامه توسعه ای در 
بخش های مختلف با اعتباری حدود ۱۰ هزار و ۷۴3 

میلیارد تومان برای استان تصویب شد.
همچنین پیشنهاد ارتقا سه شهر کمالشهر، محمدشهر و 
ماهدشت به شهرستان نیز مطرح شد که مورد استقبال 
رسیس جمهور قرار گرفت و دراین زمینه دستور ویژه 

صادر کردند.
تومان  میلیارد  و ۲۴۴  هزار  اختصاص ۲3  با  موافقت 
تسهیلات و ۶۱ هزار و ۶۶۰ میلیارد تومان سرمایه گذاری 
بخش خصوصی و بانک ها برای پیشبرد پروژه ها از دیگر 
رهاوردهای سفر رییس جمهوری به استان البرز بود که 
باید تصویب اعتبار برای ی ۵۴ طرح در بخش زیربنایی 
استان با ۶ هزار و ۶۰۱ میلیارد تومان اعتبار، ۱۰۵ میلیارد 
تومان تسهیلات و ۱۰۰ میلیارد تومان سرمایه گذاری 

توسط بخش خصوصی و بانک ها را نیز اضافه کرد.
در بخش صنعت و معدن نیز ۶ توافق با اعتباری حدود 
۱۵۵ میلیارد تومان و ۲۰ میلیارد تومان تسهیلات صورت 
گرفت.در حوزه فرهنگی و آموزشی و ورزشی نیز 3۹ توافق 
با اعتباری حدود یک هزار و ۷۶۸ میلیارد تومان و در بخش 
رفاهی و اجتماعی ۱۶ توافق با اعتبار ۱۷۰ میلیارد تومان 
و ۲۰۵ میلیارد تومان تسهیلات مصوب شد و در حوزه 
بهداشت و درمان نیز ۱3 توافق با اعتباری بیش از ۷۵۵ 
میلیارد تومان و در حوزه آب، خاک و کشاورزی ۲۹ توافق 

با اعتباری حدود ۷3۸ میلیارد تومان انجام شد.

مدیرکل بهزیستی البرز:

پرداخت تسهیلات اشتغالزایی به اعضای موثر خانواده های دارای فرد معلول در البرز

البرز کاملا سبز شد

اعلام سهمیه جدید نفت سفید در البرز

مدیرکل بهزیستی استان البرز از پرداخت تسهیلات 
اشتغالزایی به اعضای موثر خانواده های دارای فرد 

معلول در البرز خبر داد.
وجیهه محمدی فلاح در جلسه ای که به منظور 
بررسی مسائل و چالشهای پیش رو و هم اندیشی 
در خصوص تسهیل اعطای وام های اشتغالزایی به 
مددجویان تحت پوشش بهزیستی برگزار شد، از 

ابلاغ دستورالعمل جدید اشتغال خبر داد.
ادامه داد: مصوبه ای در شورای عالی اشتغال  وی 
کشور در راستای حمایت از توانمندسازی و اشتغال 
جامعه هدف بهزیستی و برخورداری از تسهیلات 
حمایتی اشتغال در دستور کار قرار گرفته با این 
بهره مندی  امکان  عدم  صورت  در  که  مضمون 

جامعه هدف از تسهیلات اشتغالزایی به تشخیص 
سازمان بهزیستی، این سازمان می تواند به اعضای 
موثر خانواده افراد تحت پوشش شامل معلولان، 
زنان سرپرست خانوار و سایر مددجویان تسهیلات 

اشتغال اعطا کند.
وی افزود: تا پیش از این منع قانونی وجود داشت 
که پس از این مصوبه شیوه نامه ای توسط بهزیستی 
کشور به استان ها ابلاغ و لازم الاجرا شد که مطمینا 
بخش زیادی از مشکلات مددجویان در این زمینه را 

حل خواهد نمود.
این مقام مسئول اضافه کرد: در واقع کلیات موضوع 
و  آسیب  حوزه  در  که  است  مهم  لحاظ  این  به 
توانبخشی نگاه توانمندسازانه باید از فرد به سمت 
خانواده وی برود زیرا تقویت و توانمندسازی خانوار 
در ابعاد اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی، سلامت و 
توانبخشی منجر به کاهش هزینه های سربار خانوار 

خواهد شد و خانواده را مُنتفع می سازد.
وی با بیان اینکه بخش مهم این شیوه نامه، افرادی 
است که امکان پرداخت این تسهیلات به آنها وجود 
دارد، تاکید کرد: در حوزه افراد دارای معلولیت، افراد 
دارای معلولیت بین ۱۸ تا ۶۰ سال که توان انجام 
هیچگونه فعالیت شغلی به طور مستقل را ندارند 

و براساس نتایج حاصل از ابزارهای عملکردی قادر 
به زندگی مستقل بدون کمک نباشند، می توانیم به 

اعضای موثر خانوار آنها تسهیلات ارائه دهیم.
به گفته مدیرکل بهزیستی البرز تمامی گروه های 
دارای کم توانی ذهنی شدید و خیلی شدید،  بیماران 
اعصاب و روان تحت پوشش شدید و خیلی شدید، 
خیلی  و  شدید  معلولیت  دارای  گروه های  انواع 
شدید که نیاز به مراقبت دائمی دارند و توان انجام 
فعالیت های روزمره خود به صورت مستقل را ندارند 
و بین ۱۸ تا ۶۰ سال سن دارند، یکی از اعضای موثر 
خانوارشان می تواند برای یکبار تسهیلات اشتغال 

دریافت کنند.
محمدی فلاح درخصوص زنان سرپرست خانوار نیز 
اعلام کرد: باتوجه به اینکه بخش عمده این افراد 
در سنین بالای ۶۰ سال دچار مشکلات خاصی 
هستند، جامعه هدف بهزیستی در بحث اشتغال 
زنان سرپرست خانوار ، زنان بالای ۶۰ سال در نظر 

گرفته شده است.
وی با تاکید بر اینکه این تسهیلات فقط یکبار برای 
افراد خانوار داده می شود گفت: اولویت پرداخت برای 
خانواده هایی است که جزو دهک درآمدی پایین و 
متوسط قرار دارند، است؛ به این معنی که دهک های 

۱ تا ۷ جز اولویت های پرداخت این مدل از تسهیلات 
هستند.

وی همچنین تاکید کرد: پرداخت این تسهیلات 
موجب قطع کمک هزینه های مستمر، نظیر کمک 
هزینه نگهداری فرد دارای معلولیت در منزل یا حق 
پرستاری نخواهد شد. این تسهیلات شامل افراد 
دارای معلولیتی که در مراکز شبانه روزی بستری 
هستند یا از مراکز روزانه خدمات میگیرند نمی شود.

نظرات  نقطه  جلسه  این  در  است  ذکر  شایان 
کارشناسی و رفع موانع و چالش های موجود احصا 
شد که از اهم این مسائل مشکلات مددجویان در 
تامین تضامین بانکی عنوان شد که مقرر شد با 
بانکهای عامل جهت تسهیل وتسریع تعیین شعبه 
و پرداخت تسهیلات رایزنی لازم صورت پذیرد و 
همچنین مصوب شد با سازمان فنی و حرفه ای 
مدرک  تمدید  و  تسهیل صدور  و  تسریع  جهت 
فنی حرفه ای رایگان برای مددجویان رایزنی گردد 
در پایان نیز مقرر گردید گزارش عملکرد بانکها در 
طی  بهزیستی  مددجویان  به  تسهیلات  اعطای 
مکاتبه ای به سمع ونظر استاندار محترم جهت 
با عملکرد  بانک های  تصمیم گیری در خصوص 

ضعیف رسانده شود.

مدیرکل محیط زیست استان البرز گفت: 
هم اکنون شاخص کیفیت هوای کرج 3۰ 
می باشد و همانند سایر شهرهای استان البرز 

در وضعیت پاک قرار دارد.
مجید درگی، مدیرکل محیط زیست استان 
البرز، امروز در گفت وگو با خبرنگار فارس در 

کرج، با اشاره به اینکه وضعیت هوای استان 
البرز در وضعیت قابل قبولی قرار گرفته است، 
از  بالاخره پس  البرز  هوای  کیفیت  کفت: 
چندین روز قرار داشتن در محدوده ناسالم 

وارد محدوده پاک شد.
وی افزود: هم اکنون شاخص کیفیت هوای 
کرج 3۰ است و همانند سایر شهرهای استان 

البرز در وضعیت پاک قرار دارد.

این مقام مسؤول ادامه داد: در روزهای گذشته 
شهرستان های استان در وضعیت قابل قبول 
قرار گرفته بودند و تنها مرکز استان بود که در 

وضعیت ضعیف تری قرار داشت.
به گفته مدیرکل محیط زیست استان البرز 
روز گذشته شاخص کیفی هوا در محدوده 
۵۱ تا ۱۰۰ و در وضعیت قابل قبول قرار 

گرفته بود.

نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
منطقه البرز از اعلام سهمیه جدید نفت سفید 
خانوارهای فاقد گاز طبیعی ساکن در استان 

خبر داد.
محسن وزارتی اظهار کرد: این امکان ایجاد شده 
که کلیه خانوارهای اقامت دائم و فصلی استان 

البرز که فاقد گاز طبیعی هستند، از ۱۲ آذرماه، 
۲۰۰ لیتر سهمیه نفت سفید مورد نیاز خود را از 

طریق فروشندگی های مربوطه تهیه کنند.
وی با اشاره با نرخ عرضه نفت سفید به این 
خانوارها افزود: هر لیتر نفت سفید با نرخ مصوب 
یک هزار و پانصد ریال )۱۵۰ تومان( عرضه 

می شود.
این مسئول در ادامه افزود: نفت سفید تخصیص 
شده به خانوارهای استان البرز در قالب سامانه 
از  و  )سدف(  نفتی  های  فرآورده  درخواست 
طریق کارت بانکی سرپرست خانوار که از قبل 
در این سامانه تعریف شده قابل تهیه و بر روی 

پوز فروشنده های مربوطه تا 3۰ دیماه دارای 
اعتبار است.

وزارتی توضیح داد: در ابتدای آذرماه هم سهمیه 
۱۰۰۰ و ۱۲۰۰ لیتری نفت سفید خانوارهای 
فاقد گاز طبیعی استان در کارت های سرپرست 

خانوار شارژ شده بود. 

شماره ۶۷/ دی ماه ۱۴۰۱



6  شهرستانها

شهر چهارباغ به چهره های تحول آفرین همچون 

مهندس جعفرموسوی نیاز دارد تا بتوان شهرزیبای 
چهارباغ را به جایگاه واقعی و اصلی رساند.

مهندس موسوی یکی از شهرداران نام آشنای استان 
البرز است که همواره تجربه و تخصص را توامان برای 
مدیریت شهری به کار میگیرد و این رمز موفقیت و 
پا  شهری  هر  به  ،بطوریکه  است  وی  بودن  پرآوازه 
میگذارد تغییرات و دگرگونی در همه زمینه ها کاملا 
قابل لمس و مشهود است، از آبادانی و عمران شهری 
واعضاء  وفرمانداری  جمعه  باامام  تاهمراهی  گرفته 
مقام  و  رجوع  ارباب  تکریم  تا  شهرچهارباغ  شورای 
کارگران و قدردانی از زحمات پرسنل شهرداری و وارج 
نهادن به مقام کارمندانش  ازطرق مختلف وهمچنین 
تکریم مراجعان شهرداری باخلق نیکو ورسیدگی به 

مشکلات مردم شهردرراستای خدمات دهی بهینه به 
شهروندان است.

که  است  متعهدودلسوزی  مسئولین  ازجمله  وی 
جلسات رسیدگی به مسائل شهررااز آغاز بامداد،۶صبح 
تاپاسی ازشب ادامه میدهدو بی دریغ درپی ارتقاء سطح 

شهروخدمات دهی به مردم چهارباغ است.
دیدار چهره به چهره مهندس موسوی شهردار چهارباغ 
با شهروندان این شهر،مانندهرسه شنبه این هفته نیز در 

دفتر شهردار برگزار شد.
در ملاقات مردمی امروز که با حضور مهندس رستمی 
عضو شورای اسلامی شهر، قائم مقام شهردار، معاون 
فنی شهرسازی،معاون خدمات شهری، رییس اداره 
برنامه  و  توسعه  گروه  بازرسی،مدیر  مدیر  عمرانی، 

ریزی و برخی دیگر از مسوولین شهرداری برگزار شد 
درخواست های مراجعین در حوزه های شهرسازی، 
فرهنگی، خدمات شهری، ماده صد و عمران مورد 
رسیدگی قرار گرفت و شهردار چهارباغ دستورات لازم 
را به معاونین و مسوولین مربوطه برای رسیدگی قانونی 

تا حصول نتیجه صادر کرد.
از  نیا  افشاری  علی  حاج  امروز،  مردمی  ملاقات  در 
معتمدین شهرستان و خانم دکتر عظیمی رییس 
کتابخانه های عمومی چهارباغ نیز با مهندس موسوی 

شهردار چهارباغ دیدار کردند.
شماره  طریق  از  توانند  می  محترم  شهروندان 
نوبت و تعیین ساعت  به اخذ  ۴۴۵۶۲۵۰3 نسبت 

ملاقات با شهردار چهارباغ اقدام نمایند.

سه شنبه های مردمی در شهرداری چهارباغ:

بکارگیری تجربه توام با تخصص، رمزموفقیت مدیریت شهری چهارباغ

مطالبه فرماندار شهرستان ساوجبلاغ از متولیان:

تعیین تکلیف پروژه ریحانه در ورودی مهستان
خبر

فرماندار چهارباغ:
چهارباغ درمسیرکسب رتبه های 

برتر درشاخص های توسعه

مهندس جعفری فرماندار چهارباغ با مدیرکل بازرسی 
دفتر  مدیرکل  ومیزبان  دیدارکرد  البرز  استانداری 
مدیریت عملکرد، بازرسی و  امور حقوقی استانداری البرز 

و هیات همراه بود.
در این دیدار، مهندس جعفری با اشاره به تازه تاسیس 
بودن شهرستان و لزوم ایجاد زیرساخت های مناسب 
زیر  سازی  آماده  و  تجهیز  افزود:  چهارباغ  در  اداری 
ساخت ها و تقویت نیروی انسانی در ادارات موجب 
افزایش کارایی و بهبود عملکرد خواهد شد. نماینده 
عالی دولت در شهرستان چهارباغ تصریح کرد: همگرایی 
و هم پوشانی دستگاه های اداری و نظارت بر عملکرد 
دستگاه ها و رصد نحوه برخورد ایشان با مردم و به ویژه 
تکریم ارباب رجوع و همچنین اقناع و پیگیری مطالبات 
ایشان از وظایف مهم دفتر بازرسی است که با جدیت 
انجام می پذیرد. فرماندار چهارباغ با اشاره به حمایت 
های دلسوزانه دکتر عبداللهی استاندار محترم و نگاه 
ویژه ایشان به این شهرستان نوبنیان یادآور شد: چهارباغ 
به زودی جزو شهرستان های برتر استان خواهد شد 
و به لطف خدا و نگاه مطلوب استاندار محترم و نیز 
تلاش مجموعه ادارات شهرستان شاهد اتفاقات مثبت 
در حوزه های مختلف از جمله بهسازی و تعریض معابر 
اصلی، اصلاح جاده های مواصلاتی شهرستان، توسعه و 
افزایش سرانه های بهداشتی، درمانی، ورزشی، فرهنگی 
و ... هستیم. این مسئول همچنین بیان داشت: بصیرت 
مردم و رصد اقدامات انجام شده توسط دولت نشان 
اما  دارد  رضایت شهروندان چهارباغی  و  قدردانی  از 
این کافی نیست و هدف ما شکوفایی و آبادانی این 
شهرستان و کسب رتبه های برتر در همه شاخص های 
توسعه است که با همدلی و تلاش شبانه روزی به این 
هدف خواهیم رسید. در انتها مدیرکل دفتر مدیریت 
عملکرد، بازرسی و امور حقوقی استانداری ضمن تشکر 
از اقدامات و فعالیت های مطلوب مهندس جعفری 
فرماندار شهرستان، تاکید کرد: خوش رفتاری و تکریم 
مردم و احترام به مراجعین، نظارت بر عملکرد دستگاه 
مستمر  های  گزارش  ارائه  و  اداری شهرستان  های 
اقدامات مورد توجه همه مسئولین به ویژه مسئول 

بازرسی شهرستان باشد.

سومین جلسه قرارگاه جهادی تأمین مسکن به ریاست محمدرضا 
البرزی فرماندار ساوجبلاغ و مدیران ادارات و دستگاه های مرتبط برگزار 
شــد و در مورد مصوبات و موضوعات مختلف در حوزه مسکن بحث و 

تبادل نظر گردید.
فرماندار شهرستان ساوجبلاغ هدف از برگزاری جلسه قرارگاه جهادی 
تأمین مســکن در شهرستان ســاوجبلاغ را هماهنگی جهت تأمین 
زیرساخت ها با استفاده از تجربیات قبلی برای آغاز ساخت مساکن طرح 

نهضت ملی مسکن بیان داشت.
دکترالبرزی در این جلسه گفت : به تمامی خبرنگاران رسمی و فعالان 
عرصه خبر که مورد تأیید وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی باشند، در 
شهرستان ساوجبلاغ با ساماندهی در قالب شرکت تعاونی خبرنگاران ، 

مسکن تعلق خواهد گرفت.
وی در ادامه با گلایه از رها شــدن پروژه مســکن ریحانه در ورودی 

شهر جدید مهستان افزود: پروژه ۴۵۰۰ واحدی ریحانه متعلق به شرکت 
تعاونی مسکن نیروی انتظامی از ۱۲ سال پیش به صورت نیمه کاره در 
ورودی شهر جدید رها شده است و باید مسئولین تعاونی مذکور و وزارت 
راه و شهرسازی و در رأس آن وزیر محترم، مهندس بذرپاش به این پروژه 

ورود کرده و آن را از این وضعیت نابسامان خارج کنند.
فرماندار شهرستان ساوجبلاغ معطل ماندن ۱۲ ساله این پروژه را نماد 
ناکارآمدی مدیران اجرایی پروژه بیان داشت و تصریح کرد: در نظامی که 
پروژه های بزرگی در مدت زمان کوتاهی به ثمر می رسند، برای تکمیل 

این گونه پروژه ها نباید مشکلی وجود داشته باشد.
نماینده عالی دولت در شهرستان ساوجبلاغ از متولیان و مسئولان این 
طرح موکداً خواست تا هرچه سریعتر تکمیل این پروژه ناتمام و رها شده 
را در دستور کار خود قرار داده و با از سرگیری فعالیت های عمرانی، این 

منطقه را به یک کارگاه سازندگی تبدیل نمایند.

در دستور کار واحد عمران شهرداری:
آسفالت معابر مناطق کم برخوردار 

هشتگرد 
 مهندس رئیسی سرپرست شهرداری 
متوازن  نگاه  بر  تاکید  با  هشتگرد 
ارائه  در  عدالت  و  شهری  مدیریت 
هشتگردی  شهروندان   به  خدمات 
گفت: در همین راستا آسفالت بخشی 
از معابر و مناطق کم برخوردار شهر در 
سال ۱۴۰۱ در دستور کار واحد عمران 

شهرداری قرار گرفته است.
رئیسی با بیان این مطلب از محلات 
و معابری همچون » بخشی از مناطق 
شهرک ولیعصر )عج( ،محله والفجر،خیابان پویا در محله دخانیات ،کوچه 
عدالت در شهرک وحدت و مناطقی از  مرکز شهر « به عنوان نمونه هایی 
از محورهای هدف اجرای آسفالت در ماه های آخر سال ۱۴۰۱ در  شهر 
هشتگرد نام برد و یادآور شد: زیرسازی،روکش آسفالت و لکه گیری این 
محورها و معابر شهری با اعتبار حدود ۷۰ میلیارد ریال در دست اقدام و در 
حال انجام می باشد. سرپرست شهرداری هشتگرد تصریح کرد: نگاه عادلانه 
در توسعه شهری، از یک سو شهروندان را به نظام مدیریت امیدوار و از سوی 
دیگر نشانه ای از پویایی و رونق توسعه در نقاط مختلف شهر است و توجه 
ویژه به نقاط کم برخوردار و رسیدگی به مبلمان شهری، آسفالت، لکه گیری 
و بهسازی معابر اصلی و فرعی بخشی از اولویت های برنامه مدیریت شهری 
در حوزه عمرانی و خدماتی است که موجب ارتقاء سطح زندگی و سهولت 

در تردد شهروندان می شود.

اهدای تبلت های کمک آموزشی  به دانش آموزان اتباع
مدیرآموزش و پرورش شهرستان نظرآباد از اهدای تعدادی تبلت و نرم افزارهای آموزشی 
به دانش آموزان اتباع خبر داد. مسعود مهران نیا، مدیر آموزش و پرورش شهرستان نظر 
آباد گفت: در راستای کمک به اقشار آسیب پذیر و نیازمند جدی به کمک های مالی و 
انسان دوستانه و استفاده دانش آموزان این قشر از جامعه از نرم افزارهای آموزشی برای 
تحصیل، اداره آموزش و پرورش شهرستان نظرآباد با نظارت و هماهنگی های به عمل 
آمده با اداره کل امور اتباع و مهاجرین خارجی استان البرز،کمیساریای سازمان ملل، 
موسسه کنشگران توسعه پارس استان البرز عوامل اجرایی موسسه Pda و اداره کل آموزش و پرورش استان البرز تعدادی تبلت و 

نرم افزار کمک آموزشی به فرزندان دانش آموز اتباع و مهاجرین خارجی اهدا کردند.

تصویب دوازده لایحه در جلسه رسمی
شورای اسلامی شهر هشتگرد

اعضای شورای اسلامی شهر هشتگرد در جلسه علنی، ضمن 
بررسی لوایح شهرداری هشتگرد با تصویب دوازده لایحه موافقت 
نمودند. از جمله لوایح شهرداری هشتگرد مبنی بر بازگشایی معابر 
سطح شهر هشتگرد،نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی، روکش 
آسفالت سطح شهر ،مناسب سازی و اجرای کفپوش در سطح 
شهر، خرید ماشین آلات خدمات شهری و سایر موارد مورد بحث 

و بررسی قرار گرفت و به تایید اعضای شورای اسلامی شهر هشتگرد رسید.

در ساوجبلاغ؛
کشف بیش از 6 کیلوگرم مواد مخدر در 

طرح برخورد با سوداگران مرگ
شهرستان  انتظامی  فرمانده 
ساوجبلاغ از کشف بیش از۶کیلوگرم 
طرح  اجرای  در  مخدر  مواد  انواع 
گسترده برخورد با سوداگران مرگ 
و دستگیری۴۲نفر در این خصوص 

خبر داد.
 سرهنگ علی سلیمانی گفت: در 
راستاي ارتقاء امنیت اجتماعی، طرح 
گسترده برخورد با سوداگران مرگ، با 
محوریت پلیس مبارزه با مواد مخدر 
طی۷۲ساعت در سطح شهرستان ساوجبلاغ به مرحله اجرا گذاشته شد. 
فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ افزود: هدف اصلی اجرای این طرح 
افزایش احساس امنیت شهروندان، پاکسازی نقاط آلوده و جرم خیز از برهم 
زنندگان نظم و امنیت عمومی و مبارزه همه جانبه با پدیده شوم مواد 
مخدر است که این مهم با جدیت و به صورت روزانه و مستمر توسط این 
فرماندهی پیگیری می شود. او گفت: در اجرای این طرح، ماموران پلیس 
مبارزه با مواد مخدر ،۶کیلو و۱۷۲گرم انواع مواد مخدر را کشف،۴۲نفر 
فروشنده مواد مخدر دستگیر و با تشکیل پرونده به مرجع قضایی معرفی 
شدند. سرهنگ سلیمانی اظهار داشت: با اجرای طرح صورت گرفته، امت 
حزب اله و مسئولان شهرستانی از اقدامات به عمل آمده پلیس ساوجبلاغ 
ابراز رضایتمندی داشته و از زحمات و تلاش کارکنان انتظامی تقدیر و 

تشکر کردند.

کریم نجف پور سرپرست 
شهرداری کمالشهر شد

طی حکمی از سوی ریاست شورای اسلامی ، کریم 
عنوان سرپرست شهرداری کمالشهر  به  پور  نجف 

منصوب شد .
در  پیش  لحظاتی  پور  نجف  کریم  معارفه  جلسه 
شهرداری برگزار وحکم ایشان ،توسط اعضای شورای 

اسلامی به وی تحویل گردید.
معاونت  چون  سمتهایی  پور  ،نجف  است  گفتنی 
خدمات شهری ،معاون و جانشین شهردار و مسئولیت 

چند واحد شهرداری را در کارنامه خود دارد. 

شماره ۶۷/ دی ماه ۱۴۰۱
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رییس کمیسیون فرهنگی شورای شهر هشتگردبا تقدیر از همکاری 
معتمدین و نخبگان با مدیریت شهری ، این تعامل را زمینه ساز رفع 

معضلات اجتماعی دانست .
مهندس محمدرضا کاشف ابراز داشت: نظرات این افراد در تصمیم 
گیری های مدیریت شــهری لحاظ و پیشنهادات آنها توسط اعضای 

کمیسیون فرهنگی مدنظر قرار خواهد گرفت.
وی با بیان اینکه اســتفاده از ظرفیت های انســانی و سرمایه های 
اجتماعی محلات شهر هشــتگرد یک الگوی مناسب برای توسعه و 
پیشرفت محلات است به بیانات مقام معظم رهبری در خصوص مساله 
فرهنگ، اشاره کرد و افزود : ایشان، ضرورت فرهنگ برای جامعه را به 
مثابه ضرورت هوا برای تنفس می دانند که این امر نشان دهنده توجه 
ویژه ایشان به مسئله فرهنگ است کاشف توجه به فرهنگ شهروندی 

و ایجاد زیر ساختهای فرهنگی را یکی از موضوعات مهم دانست و اظهار 
داشت که این امر در دستور کار شورا و شهرداری قرار دارد و انتظار ما 
همراهی ســایر نهادها و ادارات متولی در امر فرهنگ و امور اجتماعی 
با مدیریت شــهری در جهت بهبود شرایط فرهنگی و اجتماعی شهر 
است و بی شک هزینه در مقولات فرهنگی و اجتماعی اثر ماندگارتر و 
ارزشمندتری نسبت به برخی کارهای عمرانی برای شهر خواهد داشت. 
رئیس کمیسیون فرهنگی شورا و شهرداری در پایان خاطر نشان کرد: 
سیاست گذاری، برنامه ریزی و نظارت برای ارتقاء کیفیت زندگی، آسیب 
شناسی و ترویج ســبک زندگی اسلامی ایرانی یکی از ماموریت های 
اصلی کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای شهر است و احیای هویت 
ایرانی، اسلامی، انقلابی با تکیه بر سبک زندگی اسلامی و ایرانی،ترویج 
و تشویق فرهنگ ازدواج، فرزندآوری، افزایش جمعیت،تحکیم و اعتلاء 

بنیان خانواده، ترویج فرهنگ ایثار و شــهادت و حفظ و گسترش آثار 
و ارزش های انقلاب اسلامی و دفاع مقدس، ارتقاء نقش و جایگاه زنان 
در جامعه با تاکید بر الگوی سوم زن،نظارت بر متناسب سازی و بهبود 
شــاخص های فرهنگی اجتماعی در مدیریت شهری، سیاست گذاری 
جهت بهبود شاخص و استانداردهای کیفیت زندگی ، هماهنگی برای 
کاهش عوامل مخاطره آمیز و ارتقاء ضریب امنیت اجتماعی و اخلاقی برای 
شهروندان، ظرفیت سازی برای ارتقاء سرمایه اجتماعی، توسعه ظرفیت ها 
برای آموزش و توانمندسازی شهروندان، برنامه ریزی برای بهبود شاخص 
دسترسی شهروندان به خدمات بهداشتی، آموزشی، فرهنگی، گردشگری 
و حمایت های اجتماعی، گســترش زمینه های همیاری و مشارکت 
اجتماعی در بین شهروندان از جمله دیگر ماموریت های کلان کمیسیون 

فرهنگی و اجتماعی شورای شهر هشتگرد محسوب می شود.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر هشتگرد؛

همکاری معتمدین و نخبگان شهر، زمینه ساز کاهش آسیب های اجتماعی

مشاور امور بانوان و خانواده شهرداری کرج:

گرمخانه بانوان محدودیتی در پذیرش ندارد

مشاور امور بانوان و خانواده شهرداری 
کرج با اشاره به ایجاد گرمخانه بانوان در 
پارک چمران از سوی مجموعه مدیریت 

شهری این کلانشهر گفت: این گرمخانه 
محدودیتی در پذیرش ندارد.

مهری شــیخی این مطلب را اعلام 

کرد و ضمن اشــاره به بازدیدی که با 
همراهی محمدجواد کاظمینی، معاون 
امور اجتماعی استانداری البرز و معصومه 
آقایی، مشــاور امور بانوان و سرپرست 
اداره کل امور بانوان اســتانداری البرز از 
گرمخانه بانوان صــورت گرفت، عنوان 
کرد: ایــن بازدیــد در جهت پیگیری 

مصوبات استانی سفر ریاست جمهوری 
انجام شد.

وی با بیان اینکه گرمخانه بانوان کرج 
به همت شــهرداری و معاونت خدمات 
شهری این دستگاه در پی تحقق مصوبات 
سفر ریاست جمهوری برای ایجاد کمپ 
و گرمخانه برای زنان، ایجاد شده است، 

گفت: این گرمخانه در پارک چمران با 
ظرفیت پذیرش ۴۰ نفر احداث شد.

به گفته مشــاور امور بانوان و خانواده 
شــهرداری کرج، گرمخانه بانــوان، با 
امکانات موجود و با توجه به شــرایط 
خاص بانوان در طول ســال باز است و 

هیچ محدودیتی در پذیرش ندارد.

رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شــورای اسلامی شهر کرج از 
تصویب طرح الزام شهرداری کرج به ایجاد ساختار ارجاع کارشناسی 

به شورای شهر خبر داد.
مریم قهرمانی صارم در خصوص این طرح که در جلسه کمیسیون 
برنامه و بودجه نیز بررسی و به جلسه رسمی ارجاع شد اشاره کرد و 
اظهارداشت: موضوع شفافیت و ارتقاء سلامت اداری در اجرای وظایف 
مدیریت شهری از مطالبات جدی شهروندان و بالطبع از دغدغه های 

شورای اسلامی شهر کرج است.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج افزود: 
نظر به اینکه موضوع کارشناســی پرونده ها اعــم از ارزیابی و تقویم 
اموال منقول و غیر منقول و نقشه برداری، ارائه گزارشات و نظریه های 
تخصصی کارشناسی، یکی از مهمترین مبادی اقدامات حقوق، فنی و 
مالی و معاملاتی در مدیریت شهری است در این راستا مستلزم ارجاع 
موضوع به کارشناسان ذیصلاح مورد وثوق )کارشناسان رسمی، نظام 

مهندسی و ... ( خارج از ساختار اداری شهرداری است.
قهرمانی صارم اذعان داشــت: با توجه به اینکه انجام این مهم در 
حوزه های مختلف شــهرداری به صورت منفصل و جداگانه صورت 
می پذیرد، گفت: لزوم ایجاد ساختاری نظام مند و یکپارچه جهت ارجاع 
کارشناسی در مجموعه مدیریت شهری می تواند اهداف پیش گفته 

درزمینه شفافیت، ارتقاء سلامت اداری و بسط عدالت را محقق کند.
وی تصریح کرد: طرح فوق با عنوان طرح الزام شــهرداری کرج به 
ایجاد ساختار ارجاع کارشناسی تقدیم شورای شهر شد و پس از بررسی 

و در جلسه رسمی با رای اعضای شورای شهر تصویب شد.

عضــو  صالحــی 
شهر  اسلامی  شورای 
اجرای  هشتگردگفت: 
کامل طــرح مکانیزه 
کردن آبیاری درختان 
و فضای سبز شهری در 
شهرداری  کار  دستور 

قرار گیرد.
نرگــس صالحی در 
جلسه اخیرکمیسیون 
شهری  ســبز  فضای 
و بهداشــت شورا و شهرداری افزود: یکی از ضروریات اجرای 
پروژه های شهری در شرایط کنونی بحران آب، طرح مکانیزه 
کردن شبکه آبیاری و حذف سیستم سنتی، عملیات خطوط 

آبرسانی است.
مهندس صالحی با بیان اینکه شهرداری در این راستا باید 
تدابیر لازم را اندیشــیده و بر اساس مطالعات و برنامه ریزی 
دقیق طرح را اجرایی کند، تاکید کرد: توسعه شبکه آبرسانی 
فضای سبز شهری به صورت مکانیزه با هدف مدیریت مصرف 
انرژی و صرفه جویی در مصرف آب، کاهش هزینه ها، همچون 

گذشته در دستور کار شهرداری قرار گیرد.
وی با اشاره به شرایط آب و هوایی و اقلیم شهر هشتگرد، 
اظهار داشــت : کاشت درختان کم آب بر و گونه های بومی 

باید مد نظر باشد
صالحی ادامه داد: شــهرداری برای اجرای طرح مکانیزه 
کردن آبیاری فضای سبز شهر برنامه جامعی را به شورا ارائه 
دهد تا در بودجه  ســال ۱۴۰۲ لحاظ و در سال آتی اجرایی 

شود.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری گفت: 
تولید، تفکیک، تجمیع، انتقال، بازیافت، پردازش و دفن بهداشتی زباله ها 

باید بازنگری و کار آمد شود.
جواد چپردار  در بازدید از سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج 
به سیاست گذاری، طرح و برنامه های جاری شورای اسلامی شهر در 
اصلاح پاکداشت شهر که از اصلی ترین مطالبات مردم است، اشاره کرد 
و اظهارداشت: بازسازی، راه اندازی و بهره برداری از واحد های پردازش و 

کمپوست زباله در مرکز حلقه دره که بتواند تولیدات زباله کلان شهر 
کرج را سامان دهد در دستور کار قرار گیرد.  رئیس کمیسیون سلامت، 
محیط زیست و خدمات شهری افزود: از حدود هزار و ۲۰۰ تن زباله 
روزانه استان البرز، سهم کلان شهر کرج بیش از ۵۰ در صد و سرانه 
تولید روزانه زباله استان کمتر از ۷۰۰ گرم است.  چپردار با بیان این که 
این میزان سرانه از سایر کلان شهر های کشور بیشتر نیست، به سرانه 
چند برابری کشور های اروپایی و بیش از آن ها در آمریکا اشاره کرد و 
افزود: تراکم بیش از ۴/۰ جمعیت در مساحت کمتر از ۱/۰ کشوری، 
نرخ رشد بالای جمعیت شهر کرج و البته نحوه اعمال مدیریت در این 
حوزه از دلایل اصلی مشکلات جاری در مدیریت پسماند شهری است. 
اطلاع رسانی دقیق، فرهنگ تفکیک، مدیریت بهینه خدمات، ممیزی 
پیمان کاران، اصلاح مدیریت شهری، نظارت شورای اسلامی شهر و 
تأمین منابع مالی و تجهیزاتی می تواند به حل این پدیده که فارغ از 
کلان شهرها، چالش جهانی نیز دارد کمک کند. وی خاطر نشان کرد: 
آلایندگی، منابع مالی، زمان تکمیل پروژه و ملاحظات مدیریتی، زیست 

محیطی در تعیین شیوه های مدیریت پسماند دخیل است.

جشن زمستانه شهروندی با هدف آموزش موضوعات مختلف 
به کودکان به همت ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 

شهرداری کرج برگزار می شود.
 با توجه به اهمیت جایگاه آموزش شهروندی در عصر حاضر، 

آموزش موضوعات مختلف به عموم شهروندان بویژه آموزش 
شــهروندی به کودکان، علاوه بر اینکه از حقوق عموم مردم 
محسوب می شود، می تواند در رسیدن به شهری پویا و شاداب 

و توسعه یافته کمک شایانی کند.
از همین رو ســازمان فرهنگی در نظر دارد با اســتفاده از 
زبان هنر نمایش و تئاتر آموزشی، به برگزاری جشن زمستانه 
شهروندی در روز جاری، ۱۵ دی ماه ساعت ۱۷، در تالار بزرگ 
شــهیدان نژادفلاح اقدام کند که موسیقی، نمایش کمدی و 

شعبده بازی و... از برنامه های دیگر این جشن خواهد بود.
از تمامــی مردم عزیز کرج دعــوت به عمل می آید در این 
گردهمایی و جشنواره شرکت کرده و مجموعه مدیریت شهری 
را در مراحل مختلف طرح های آموزش شهروندی یاری کنند تا 
بتوان نتیجه مطلوب تر را طبق خواسته های شهروندان بدست 

آورد.

طرح الزام شهرداری کرج به ایجاد ساختار ارجاع 
کارشناسی توسط شورای شهر تصویب شد

صالحی عضو شورای اسلامی شهر هشتگرد:

مکانیزاسیون شبکه آبیاری فضای سبز شهری هشتگرد

تولید، تفکیک و دفن بهداشتی زباله
 باید بازنگری شود

جشنواره زمستانه آموزش شهروندی در کرج
 برگزار می شود 
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اخبـــــار

ماجرای انگشت طلایی های 
شهرداری کرج

شــهرداری کرج بیش از ســه هزار نیروی مازاد دارد، اما مدیران 
شــهری این کلان شــهر از وجود نیروهــای متخصص گلایه مند 
هستند، این در حالی است که بازهم جذب نیرو ادامه دارد و از سوی 
دیگر عزمی برای تفاوت قائل شــدن میان انگشت طلایی ها و افراد 
وظیفه شناس در مدیریت شهری وجود ندارد. در دنیای پرشتاب رشد 
تکنولوژی و فناوری شناخت عوامل بهره وری نیروی انسانی در تمام 
حوزه های مدیریتی به خصوص مدیریت سازمانی اهمیت دوچندانی 
نسبت به گذشته پیدا کرده است و نیروی انسانی به عنوان مهمترین 
سرمایه های هر سازمان به حساب می آید، به همین منظور استفاده 
مؤثر و بهره وری مؤثر از این سرمایه یکی از اهداف و برنامه های اصلی 
مدیران در سطح کلان هر سازمانی است. کلان شهر کرج در مجاورت 
پایتخت کشور مسائل، درگیری، حواشی، ظرفیت و محدودیت های 
بالقوه و بالفعل بســیاری دارد؛ یکی از آن ها در ارتبــاط با ادارات و 
نیروهای انسانی است. نیروی انسانی که همیشه ادارات البرز از کمبود 
آن اعلام نارضایتی می کنند و علت آن را مســاعد نبودن شــرایط 
استخدام می دانند که با توجه به بودجه و ظرفیت دولت تعریف شده 
و محدود است اما جالب است بدانید شهرداری کرج بیش از سه هزار 
نیروی مازاد دارد، در این میان قانون اداره کار لغو قرارداد این افراد را 
ناممکن ساخته است، از طرفی جذب نیروی جدید نزدیکان آقایان 

هنوز متوقف نشده است.

تبعیض در سطوح مختلف کارکنان شهرداری بیداد می کند
مریم قهرمانی صارم، دبیر دوم شــورای اســلامی شهر کرج، با 
اشــاره به شمار بالای نیروهای رسمی، شرکتی و قراردادی در بدنه 
مدیریت شهری، می گوید: نمونه بارز تبعیض، سوءاستفاده و رانت، 
اعطای تسهیلات توسط صندوق اعتبار کارکنان و تعاونی است. وی 
با اشاره به بی انگیزگی در بین کارکنان شهرداری، می افزاید: چگونه 
یک کارمند یا کارگر ماه ها در انتظار دریافت وام ۱۵ میلیونی در صف 
می ماند و برخی افراد وام های چند ۱۰ میلیون تومانی با بازپرداخت 
غیرمتعارف دریافت کرده اند. رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای 
اسلامی شهر کرج تصریح می کند: تخلفی که از سنوات گذشته اتفاق 
می افتد تزریق مالی از شهرداری کرج برای کمک به تعاونی و صندوق 
اعتبار است، اما باید مشخص شود که علت کمک های مالی شهرداری 
چیست؟ مگر سازوکار تعاونی غیر از این است که وام ها از محل ذخایر 

و پس انداز کارمندان باید پرداخت شود؟

هشدار نسبت به کنترل انگشت طلایی های شهرداری کرج
علیرضا رحیمی، عضو دیگر شــورای اسلامی شهر کرج با تاکید 
بر اینکه انگشت طلایی های شهرداری کرج باید تعیین تکلیف شوند، 
اظهار می کند: تکلیف ماجرای ثبت نشدن اثر انگشت برخی افراد در 
شهرداری هنوز مشخص نشده است و این گونه به نظر می رسد عزمی 
برای تفاوت قائل شدن میان انگشت طلایی ها و افراد وظیفه شناس در 
مدیریت شهری وجود ندارد. وی می افزاید: بیست وششم آبان سال 
گذشــته تذکری با عنوان انگشت طلایی ها دادم و امروز حدود یک 
سال از آن تذکر می گذرد اما به رغم فراخوان کارکنان و مدیران شهری 
و پیگیری هایی که از طریق حراست و بازرسی، معاونت برنامه ریزی، 
منابع انسانی و فاوا انجام شد، هنوز زور مدیران به انگشت طلایی ها 
نرسیده اســت. عضو شورای اسلامی شــهر کرج تصریح می کند: 
آمارهایی که از دســتگاه های ذی ربــط دریافت کردیم، با یکدیگر 
همخوانی ندارد، لذا از شهردار تقاضا دارم متولی مرکز آمار را مشخص 

و این مسئله را حل کند.

ساختار شهرداری کرج نیازمند اصلاح است
فاطمه منعمی، عضو شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به بیاناتی 
از رهبر معظم انقلاب جمهوری اسلامی که فرمودند: »هر جا که قرار 
گرفتید همان جا را مرکز دنیا بدانید و آگاه باشید که همه کارها به شما 
متوجه است«، اظهار می کند: با ایجاد زیرساخت های فناورانه مورد نیاز 
در تهیه کارت کارکنان به عنوان راه حل یکپارچه ارائه خدمات مبتنی 
بر کارت، برای تمام خدمات از جمله پرداخت هزینه های حمل ونقل 
عمومی، استفاده از اماکن و بوستان های شهر، خدمات بانکی مرتبط با 
دریافت حقوق و دستمزد در دسترس همکاران شهرداری قرار بگیرد. 
وی درباره تخلفات اداری کارکنان شهرداری، می افزاید: با کارکنان 
متخلف شهرداری باید برخورد قانونی انجام و بدون تبعیض به پرونده 
آنها رسیدگی شود و هیچ فضای امنی برای کارکنان خاطی نباشد. 
وی خواستار لغو جریان مکاتبه فوق شد و از شهردار خواست 
تا نسبت به بند ۹ تبصره های ابلاغی توسط شورای اسلامی 
شــهر در خصوص عدالت توزیعی در پرداخت و ساماندهی 

منابع انسانی اقدام ضروری صورت گیرد.

دکتر حمید امیدوار رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی 
در نشست خبری که با حضور اصحاب رسانه البرز 
در این پژوهشگاه برگزار شد، بر ضرورت صیانت 

و نگهداشت نخبگان در داخل کشور تاکید کرد.
دکتر امیدوار در نشست خبری با اصحاب رسانه که 
در سالن جلسات این پژوهشگاه برگزار شد، اظهار 
داشت: یکی از مســائل جدی مطروحه در حوزه 
علم و فناوری کشور، ضرورت صیانت و نگهداشت 
نخبگان در داخل کشور است و در این راستا باید 
فضایی ایجاد شود که حدود ۱۱۰ دانشگاه و ۱۵ 
پژوهشگاه ذیل وزارت علوم، زمینه جذب نخبگان 

را فراهم کنند.
رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی با اشاره به تاسیس 
این پژوهشگاه گفت: چهار پژوهشکده سرامیک، 
نیمه هادی، انرژی  و پژوهشــکده فناوری نانو و 
مواد پیشرفته در این مجموعه فعالیت دارند که 
علاوه بر تمرکز بر حوزه های مواد و انرژی های نو، 
خورشــیدی و بادی، به طور خاص یک گروه هم 
تمرکز خود را بر مسائل زیست محیطی گذاشته 
و در بحث پساب و تصفیه آب، تحقیق و پژوهش 

می کند.
وی با بیان اینکه وسعت این مجموعه ۲۰ هکتار 
اســت و ۶۵ هیئت علمی و ۱۲۰ نفر پرسنل در 
آن فعالیت می کنند، مطرح کرد: از وزارت علوم، 
تحقیقات و فناوری مجوز گرفته ایم تا خطه شمالی 
پژوهشگاه مواد و انرژی را به پردیس تخصصی مواد 
و انرژی تبدیل کنیم و در این راستا تفاهم نامه ای 
با پارک علم و فناوری منعقد شده که این پردیس 

پس از دو سال استقلال یابد.
دکتر امیدوار با اشــاره به فعالیت 3۰ شــرکت 
دانش بنیان در پژوهشگاه مواد و انرژی بیان کرد: 
یکی از مســائل جدی مطروحــه در حوزه علم 
و فناوری کشــور که رهبر معظم انقلاب نیز در 
فرمایشات خویش بدان اشاره می کنند، ضرورت 
صیانت و نگهداشت نخبگان در داخل کشور است.
وی حمایت از شــرکت های دانش بنیان را یکی 
از راهکارهای تحقق این امر دانست و با اشاره به 
فعالیت هفت هزار شرکت دانش بنیان در کشور 
خاطرنشــان کرد: در صورتی که قصد صیانت از 
فرزندان این مرز و بوم و نگهداشت آن ها در داخل 
کشور را داریم، باید در فضای کلی تری گام برداریم 

و یک عزم ملی صورت گیرد و شرکت های دولتی 
و غیردولتی ملزم به ارتباط گسترده با دانشگاه ها و 

پژوهشگاه ها شوند.
رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی بیان کرد: بر اساس 
سیاست های کلان علم و فناوری که رهبر معظم 
انقلاب  که در ســال ۱3۹3 ابلاغ کردند، در افق 
۱۴۰۴ باید نرخ تحقیق و توسعه به تولید ناخالص 
داخلی به چهار درصد برسد؛ این در صورتی است 
که در حال حاضر این نرخ، نیم تا هشــت دهم 
درصد است، بنابراین سه سال فرصت داریم که 
به افق پیش بینی شده دست یابیم که این مهم 

نیازمند عزم جدی و ملی است.
دکتــر امیــدوار خاطرنشــان کــرد: برخی از 
دستاوردهای این پژوهشــگاه به سطح آمادگی 
هفت رسیده و تا رسیدن به سطح ۹، نیازمند انجام 
چند مرحله اقدام اساسی هستیم تا بتوانیم آن ها را 
به محصولات قابل عرضه در بازار تبدیل کنیم که 
استانداردهای لازم را کسب کرده و مورد اطمینان 

مصرف کنندگان واقع شوند.
وی افزود: در حوزه زیســتی مذاکراتی با وزارت 
بهداشت انجام شــده تا آزمایشگاه های آن، ما را 
به عنوان آزمایشــگاه همکار بشناسند تا بتوانیم 
استانداردسازی در حوزه بهداشت را تسهیل کنیم.
وی با بیان اینکه مجموعه علم و فناوری کشور باید 
دارای تأثیرات فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی در 
جامعه باشد، گفت: در این پژوهشگاه حدود ۵۰ 
دانشجوی دکتری و ۱۵۰ دانشجوی کارشناسی 
ارشــد داریــم، و مجــوز لازم را از وزارت علوم، 
تحقیقات و فناوری اخذ کرده ایم و در حال جذب 

دانشجوی بین الملل در مقاطع کارشناسی ارشد و 
دکتری هستیم.

رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی با اشاره به اینکه در 
نظام علم و فناوری، ورودی، خروجی و دســتاورد 
داریم، اذعان کرد: اگر فارغ التحصیلان این حوزه، 
شرکت دانش بنیان تاسیس می کنند، باید مشکلات 
اقتصادی، ازدواج و مسکن آن ها رفع شود؛ در این 
صورت است که این شرکت تأثیرگذار خواهد بود 
و گرنه صرفا تاسیس یک شرکت دانش بنیان هیچ 

مشکلی را از جامعه و شخص برطرف نمی کند.
دکتر امیدوار اســتاد، دانشجو و بودجه را ورودی، 
فارغ التحصیلان و مقالات را خروجی و آنچه که 
قابلیت عرضه داشته باشد را دستاورد دانست و با 
تأکید بر اینکه در این حوزه باید به دنبال دستاورد 
و تأثیرات فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی باشیم، 
اظهار کرد: دانشگاه های ما مظلوم واقع شده اند، 
بارها در ادبیات محاوره ای شنیده ایم که چرا این 
مراکز راهی را برای خــود انتخاب و آن را دنبال 

می کنند و نیازهای کشور را در نظر نمی گیرند.
وی افزود: در حالی که واقعیت ماجرا این است که 

پژوهشگران ما در داخل کشور تا سطح آمادگی 
چهــار و پنج پیش می روند و ایــده های خود را 
به نمونه آزمایشــی برای تولید محصول، تبدیل 
می کنند تا در نهایت به بازار ارسال شود اما در این 
مسیر دچار مشکل می شوند. برای حمایت مالی از 
این پژوهش ها، ابزار حاکمیتی نیاز است تا نمونه 
آزمایشی به نمونه قابل تجاری سازی تبدیل شود.

لزوم حمایت نهادهای حاکمیتی
 از پژوهشگران در مرحله دره مرگ

رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی ادامه داد: این فاصله 
سطح آمادگی فناوری ۵ تا ۷ اصطلاحا دره مرگ 
فناوری نامیده می شــود و ممکن است سرمایه 
استفاده شده به صورت کامل هدر رود و به نتیجه 
مطلوب نرسد، لذا طبیعتا سرمایه های شخصی 
در این راستا راهگشا نیست زیرا از هر پنج نمونه 
آزمایشگاهی ممکن است یکی از آن ها به نتیجه 
برسد بنابراین هیچ سرمایه گذاری حاضر به چنین 

ریسکی نیست.
دکتر امیدوار خاطرنشــان کــرد: حمایت مالی 
نهادهای حاکمیتی از پژوهشگران در مرحله دره 
مــرگ فناوری و در نظر گرفتن منابع مالی برای 
آن ها امری ضروری است که می تواند نقش موثری 
در روند تحقیقات و تولید محصولات قابل عرضه 
در مرحله تجاری سازی داشته باشد که در نتیجه 
آن، گره های بســیاری از مشــکلات نخبگان و 
دانشجویان باز می شود و دیگر شاهد مهاجرت های 

آنان نخواهیم بود.
اصحاب رســانه از مجموعه آزمایشگاه ها و مراکز 
تحقیقاتی این مجموعه بازدید کردند و از نزدیک 
با تلاش های محققان و نخبگان در زمینه تولیدات 

مواد و انرژی آشنا شدند.

رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی در نشست خبری تاکید کرد:

ضرورت صیانت و نگهداشت نخبگان در داخل کشور

شهروند گرامی
 در این روزها و شب های سرد زمستانی با صرفه جویی در مصرف گاز و برق به 

تامین پایدار و مستمر انرژی کمک کنیم و خانه هایمان را گرم و روشن نگه داریم.

روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان البرز

شهردار کرج گفت: با موافقت شورای اسلامی شهر و با 
هدف تسریع در تکمیل پروژه های کلان در دست اقدام 
شهرداری کرج همچون قطار شهری و بزرگراه شمالی و 
توسعه زیرساخت ها، صدور ده هزار میلیارد ریال »برات 
کارت« با همکاری بانک شهر در دستور کار قرار خواهد 
گرفــت که گامی مؤثر در جهت ارتقاء عمران و آبادانی 
شهر اســت. مهرداد کیانی  گفت: پرداخت مطالباتِ 
پیمانکاران با استفاده از روش های نوین مالی همچون 
صدور »برات کارت« با همکاری شبکه بانکی کشور در 
دستور کار شهرداری تهران و سایر کلانشهرهای کشور 
قرار گرفته و نتایج بســیار مثبتی نیز به همراه داشته 

است. پروژه هایی همچون بزرگراه شمالی، قطار شهری 
و... که نیازمند منابع عظیم مالی هســتند، در صورت 
توقف و تعطیلی و با لحاظِ تورم و مشکلات اقتصادی 
موجود، هزینه های بسیار سنگینی را به مدیریت شهری 
و خزانه شــهر تحمیل می کنند کــه با تحویل »برات 
کارت« به پیمانکاران در سررسیدهای چند ماهه یا چند 
ســاله و دلگرمی و اطمینان مجریان پروژه ها از وصول 
مطالباتِ شان در تاریخ مقرر، شاهد پویایی و حرکت در 
فعالیت های عمرانی سطح شهر خواهیم بود و کرج به 
معنای واقعی به کارگاه عمرانی تبدیل خواهد شد. به 
گفته کیانی، شهرداری کرج با تقسیم بندی طلبکاران بر 
اساس میزان طلب و همچنین لحاظ اولویت های موجود، 
از »برات کارت« که معمولاً در سررسیدهای چهار ماهه، 
شش ماهه، یک ساله و دو ساله طراحی می شود، استفاده 
می کند و در نتیجه با کاهش فشارهای مالی، شاهد ارتقاء 
بهره وری، استمرار فعالیت در پروژه های عمرانی و بهبود 

برنامه ریزی مالی خواهیم بود.

ســخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: لایحه مشوق تملکات تهاتری املاک اولویت دار 
پروژه های شــهرداری به اتفاق آراءحاضرین اعضای 
شورای شهر به تصویب رسید. عمار ایزدیار اظهارداشت: 
مطابق قانون شهرداری ها، از جمله وظایف شهرداری 
احداث راه ها، شوارع و پارک های عمومی است که در 
بســیاری موارد انجام این وظایف مستلزم دسترسی 
شهرداری به املاک، اراضی یا حقوق مردم نسبت به 
اعیان و ابنیه ای اســت که در مسیر اجرای طرح قرار 
دارد. سخنگو و نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
تصریح کرد: گاهی اجــرای پروژه ها با مانع مالکیت 
خصوصی افراد مواجه می شود، در این صورت هرگونه 
اقدام عمرانی در این املاک مســتلزم آن اســت که 
شهرداری ابتدا این املاک را خریداری و تملک کند، 
در صورت بروزچنین حالتی، نیاز شــهر و شهروندان 
به ایجاد و اجرای پروژه های عمومی، با حق مالکیت 
مالــکان در تزاحم قرار می گیرد. ایزدیار بیان کرد: در 

این راستا با رای آرا حاضرین شورای شهر لایحه مشوق 
تملکات تهاتری در املاک اولویت دار شامل املاک واقع 
در حاشیه بزرگراه شمالی، خیابان میرزایی پرور، بلوار 
شمس، طرح تعریض بلوار ارم در پونه شرقی، کنار گذر 
شرقی کرج بر اساس تسهیلاتی که پیش بینی شده 
اســت مصوب شد تا از سیاست های تشویقی نیز در 
راستای پیشرفت و تکمیل پروژه های بزرگ شهری 
اســتفاده کنند. وی یادآور شد: در این جلسه نیز به 
اتفاق آرا اعضای شورای شهر کرج طرح الزام شهرداری 
به ایجاد دبیرخانه شایسته گزینی مدیریت شهری نیز 

موافقت و تصویب شد.

شهردار کرج خبر داد:
صدور 10 هزار میلیارد ریال »برات کارت« 

برای پروژه های کلان شهرداری کرج 

عمار ایزدیار:
لایحه مشوق تملک تهاتری املاک اولویت 
دار پروژه های شهرداری کرج مصوب شد 


